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Szám: 20/2023. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

 2023. október 11-én (szerdán) 15.00 órai kezdettel  

a Városháza Dísztermében tartott üléséről 

 

 

 

Jelen lévő képviselők:  Fülöp Zsolt polgármester, Magyar Judit költségvetésért felelős 

alpolgármester, Boda Anna, Drávucz Zsolt, Helyes Imre Mihály, 

Hernádi Krisztina Nóra, Kiss Károly Andrásné, Lang András, 

Laárné Szaniszló Éva, Pál Gábor, Szabados András, Szegedi 

István, Szűcs Katalin, Zakar Ágnes képviselők 

 

 

         

Távol van:         Pilis Dániel általános alpolgármester        

  

Hivatalból jelen 

van az ülésen:  dr. Schramm Gábor jegyző, dr. Bartha Enikő aljegyző, dr. Remele 

Antónia az Önkormányzati és Ügyfélszolgálati Iroda vezetője, dr. 

Németh Szilvia jegyzői referens, Karas László polgármesteri 

kabinetvezető,  Kiss Gabriella főépítész, Novák Andrea pénzügyi 

irodavezető, Harasztiné Szabó Krisztina hatósági irodavezető, 

Siklósi-Dutkay Csilla Adóiroda vezető, Hámornyikné Csemeczki 

Zita a Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Iroda vezetője, 

Alföldiné Petényi Zsuzsanna városfejlesztési és vagyongazdálkodási 

irodavezető-helyettes, Bükki Orsolya vagyonhasznosítási ügyintéző, 

Kondacsné Nagy Ágnes testületi ügyintéző 

 

 

 

Meghívottak:  

 

„A Ferenczy Múzeumi Centrum igazgatóhelyettesének kinevezésével kapcsolatos 

egyetértési jog gyakorlásáról” c. napirendi ponthoz Prosek Zoltán igazgató, dr. Lauter Éva 

igazgató-helyettes 

 

„A Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. faházainak beszerzéséről” és a 

„Szentendre és Térsége TDM NKft. saját tőke helyzetének rendezéséről” c. napirendi 

pontokhoz Lakatos Judit Kulturális Központ NKft. általános ügyvezetője, Kiss Tibor 

Kulturális Központ NKft. gazdasági vezetője, Borbély-Tardy Anna TDM NKft. ügyvezetője, 

Oros Péter TDM NKft. gazdasági főmunkatársa 

 

„A Pilisi és Dunakanyari Rendészeti Társulásról” és „A Dunakanyari Rendészeti 

Társulás működéséről és a Szentendrei Rendészeti Igazgatóság szakmai 

tevékenységéről” c. napirendi pontokhoz Jámbor Ferenc SZERI igazgató 
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„Sürgősségi indítvány a városi intézmények-HÉV kerékpáros összekötése I. ütem tárgyú 

nyertes pályázat kivitelezéséről” c. napirendi ponthoz Maholányi Gabriella szentendrei 

lakos 

 

Herczku Nóra (Szentendre és Vidéke Újság) 

 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: köszönti a megjelenteket, az ülést 15.02 órakor megnyitja. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 14 fővel határozatképes. Jelzi, hogy Pilis Dániel 

alpolgármester úr beteg, továbbá Laárné Szaniszló Éva képviselő asszony 18 óráig tud jelen 

lenni az ülésen. Kéri a képviselőket, kapcsolják be szavazógépeiket. Felhívja a figyelmet „A 

Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. saját tőke helyzetének rendezéséről” c. napirendi 

pont előterjesztés-kiegészítésére, illetve a „Városi intézmények-HÉV kerékpáros összekötése 

I. ütem tárgyú nyertes pályázat kivitelezéséről” szóló sürgősségi indítványra, amely 

hamarosan kiosztásra kerül. Azért tárgyalják sürgősséggel, mert a délelőtt folyamán kapták 

meg a Miniszterelnökség Területfejlesztési Operatív Programok Irányító Hatóságától a 

kérdéseikre adott válaszokat a Szegedi utcai játszótérnél lefolytatott lakossági fórum alapján. 

Voltak az Útügyi Hatóságnál is, ahol szintén végigbeszélték az érintett szakaszt, új 

információkat tud majd mondani. Az Útügyi Hatóság jegyzőkönyve és a Miniszterelnökségtől 

kapott válasz mellékelve lesz a sürgősségi indítványhoz.  

 

A meghívóban szereplő napirendek kapcsán javasolja, hogy Pilis Dániel alpolgármester úr 

betegsége miatt a „Szentendre Város 2020 és 2022 közötti fejlesztéseiről II. forduló” c. 

tájékoztatót vegyék le a napirendről. „A Ferenczy Múzeumi Centrum igazgatóhelyettesének 

kinevezésével kapcsolatos egyetértési jog gyakorlásáról” című előterjesztést elsőként 

tárgyalják. Ügyrendben megadja a szót Laárné Szaniszló Éva képviselő asszonynak. 

 

Laárné Szaniszló Éva képviselő: elmondja, tekintettel arra, hogy nem tud a képviselő-

testületi ülés végéig jelen lenni, szeretné, ha az Interpellációt az ülés elején tárgyalnák, hogy 

ne kelljen visszahozni a soron következő ülésre. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: javasolja, hogy az Interpellációt a 2. napirendi pontként tárgyalják. 

Kéri, vegyék fel a napirendi pontok közé a Sürgősségi indítványt is, amikor elkészül, 

kiosztják, és olvasási szünetet tartanak.  

 

Kérdés, észrevétel nem lévén szavazásra bocsátja a módosított napirend elfogadását.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1001   Száma: 23.10.11/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a napirendet 

elfogadta.  

 

NAPIREND 

 

 

  Cím Típusa Előterjesztő Előkészítő 

1. 

A Ferenczy Múzeumi Centrum 

igazgatóhelyettesének kinevezésével 

kapcsolatos egyetértési jog 

gyakorlásáról 

Az érintett kérésére az Mötv. 46. § 

(2) bek. b) pontja alapján zárt ülés 

rendelhető el! 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Szili Mónika 

2. Interpelláció    
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3. 

A Szentendrei Kulturális Központ 

Nonprofit Kft. faházainak 

beszerzéséről 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Lakatos Judit 

4. 
Szentendre és Térsége TDM NKft. 

saját tőke helyzetének rendezéséről 
Előterjesztés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
Novák Andrea 

5. 
A Pilisi és Dunakanyari Rendészeti 

Társulásról 
Előterjesztés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
Jámbor Ferenc 

6. 

A Dunakanyari Rendészeti Társulás 

működéséről és a Szentendrei 

Rendészeti Igazgatóság szakmai 

tevékenységéről 

A 150/2023. (VII.26.) Kt. sz. határozat 

alapján!  

Beszámoló 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Jámbor Ferenc 

7. 

Az önkormányzati adóhatóság 2023. 

évi munkájáról és az adóbevételek I. - 

IX. havi alakulásáról  

Beszámoló 

dr. Schramm 

Gábor 

jegyző 

Siklósi-Dutkay 

Csilla 

8. 

Városi intézmények-HÉV kerékpáros 

összekötése I. ütem tárgyú nyertes 

pályázat kivitelezéséről 

Sürgősségi 

indítvány 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
Kosztek Gabriella 

9. 
A Gondozási Központ Szentendre 

alapító okiratának módosításáról 
Előterjesztés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
dr. Bartha Enikő 

10. 

Az általános iskolák felvételi 

körzethatárai kijelölésének 

véleményezéséről 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Szontagh Istvánné 

11. 

A temetőkről és a temetkezésről szóló 

46/2017. (XII.11.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
dr. Németh Szilvia 

12. 

A 2023. évi igazgatási szünet 

elrendeléséről szóló 53/2022. (XII. 

19.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
dr. Németh Szilvia 

13. 

A közterület-használat rendjének 

szabályozásáról szóló 25/2016. (X. 

17.) önkormányzati rendelet 

módosításáról  

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
dr. Németh Szilvia 

14. 
1+1 programra benyújtott pályázat 

támogatásáról (Csalogány utca) 
Előterjesztés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
Nagy Sándor 
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15. 

Telekalakítási eljárásról a  

Vándor utca 9168-9170, 9172-9174, 

9176-9178 helyrajzi számú, 

Barackos út 6954- 6953/3 helyrajzi 

számú, 

Szilfa utca 5890 helyrajzi számú, 

Panoráma utca 7192, 7196 helyrajzi 

számú ingatlanok vonatkozásában 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 

Alföldiné Petényi 

Zsuzsanna 

16. 

A Szentendre Duna korzó 4. (hrsz 

1886), és a Bogdányi út 17. (hrsz 

1885) alatti ingatlanok értékesítési 

árának meghatározásáról 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 

Alföldiné Petényi 

Zsuzsanna 

Bükki Orsolya 

17. 

A szentendrei lokálpatriotizmus 

erősítéséről szóló 19/2017. (V.15.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztés 
FIDESZ 

frakció 

Laárné Szaniszló 

Éva, Zakar Ágnes, 

Boda Anikó, 

Kiss Károlyné, 

Szabados András 

18. 

Két testületi ülés között eltelt időszak 

eseményeiről (2023.szeptember 11-től 

október 6-ig)  

Tájékoztató 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Fülöp Zsolt 

19. 
Lejárt határidejű önkormányzati 

határozatok végrehajtásáról 
Jelentés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 

Kondacsné 

Nagy Ágnes 

20. 
A Városrészi Költségvetés 2024 

program ütemezéséről 
Tájékoztató 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
Kiss Barna 

21. Ifjúsági részvételi költségvetés - 2024 Tájékoztató 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Karas László  

22. 
A Szentendre Brand Stratégia 

megvalósításáról 
Tájékoztató 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
Karas László  

23. 

A SPAR Projekt előrehaladásáról a 

2023. szeptember 6. és 2023. október 

2. közötti időszakban 

Tájékoztató 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Karas László 

24. 

A Helyi Választási Bizottság tagjainak 

és póttagjainak megválasztásáról 

Az Mötv. 46. § (2) bek. b) pontja 

alapján az érintett kérésére zárt 

ülést tart! 

Előterjesztés 

dr. Schramm 

Gábor 

jegyző 

dr. Németh Szilvia 



 6 

25. 

A Pest Vármegyei Kitüntető díjak 

adományozásának javaslattételéről 

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) 

pontja alapján ZÁRT ülés! 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Király Enikő 

26. Egyebek       

 

 

 

1. Előterjesztés a Ferenczy Múzeumi Centrum igazgatóhelyettesének kinevezésével 

kapcsolatos egyetértési jog gyakorlásáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Zárt ülést javasol, kéri a képviselőket, 

szavazzanak a zárt ülés megtartásáról.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1002   Száma: 23.10.11/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 
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Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

     

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 

egyhangúlag elfogadta. Kéri a zárt ülés feltételeinek biztosítását. 

 

 

A tanácskozás 15.08 órától – 15.15 óráig zárt ülésen folytatódik, melyről külön jegyzőkönyv 

készül.  

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: 15.16 órakor a nyílt ülést megnyitja, a jelenlévő képviselők száma 

14 fő. 

 

 

 

2. Interpelláció 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, hogy Laárné Szaniszló Éva képviselő asszonytól 2023. 

október 6-án e-mailben megküldött, 2023. október 2-ai keltezésű interpellációt kaptak, melyre 

a válasz kiosztásra került. Kérdezi Laárné Szaniszló Éva képviselő asszonytól, hogy az 

interpellációjára adott választ elfogadja-e? 

 

 

Laárné Szaniszló Éva képviselő: az interpellációra adott választ köszöni és elfogadja. 

 

 

 

3. Előterjesztés a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. faházainak 

beszerzéséről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót Lang Andrásnak, a 

Kulturális, Oktatási és Civil Bizottság elnökének. 

 

Lang András bizottsági elnök: jelzi, hogy a bizottsági ülésen megtárgyalták az előterjesztést, 

Szűcs Katalin képviselő asszonynak és neki is voltak kiegészítő javaslataik a faházak kapcsán. 

Felvetődött, hogy a régi faházakat le kell-e mind selejtezni, vagy lehet alkatrésznek használni, 

meg tudják-e menteni, vagy el tudják-e adni. 
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Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Szűcs Katalin képviselő asszonynak. 

 

Szűcs Katalin képviselő: jelzi, kérdésként merült fel, hogy a faházak ne csak a Kulturális 

NKft. rendezvényeit és céljait szolgálják, hanem meghatározott protokoll keretében, ha 

szükséges, más rendezvényeken is rendelkezésre álljon. Ez nyilván a különböző kulturális 

tevékenységgel foglalkozó intézmények és a Hivatal illetékes munkatársainak egyeztetését 

kívánja. A másik pedig a régi faházak tulajdonjogának, illetve leltári fellelhetőségének a 

kérdése. Eredetileg a TDM NKft-nek volt a tulajdonában, illetve a nyilvántartásában. Igazából 

ezeket a Kulturális NKft. tárolta és használta, amennyiben a régi faházakból néhányat tovább 

tudnak hasznosítani, végig kellene gondolni, hogy a Kulturális NKft. könyveibe kerüljön és 

egy helyen legyen. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Lakatos Juditnak, a Szentendrei Kulturális Központ 

NKft. általános ügyvezetőjének. 

 

Lakatos Judit ügyvezető: elmondja, a TDM NKft. a faházakat 2012-ben szerezte be pályázat 

útján. Az adventi vásár hat hetes időszakában és a Szentendre Éjjel-nappal Nyitva Fesztiválon 

szokták használni. Ez a 11. év, korábban sokkal nagyobb használatban volt, több faháznak 

már annyira leromlott az állapota, hogy nem biztos, hogy idén használni tudják. Ezért 

döntöttek úgy, hogy új faházakat szeretnének venni. Négy ajánlatot kértek be, jelen 

pillanatban 10 faházat tudnak venni, az idén 5 faházat kapnak, és jövő év márciusig újabb 5 

faházat tudnak szállítani. Az 5 új faházat ki fogják állítani a vásáron. Amikor felállítják a 

faházakat, akkor fogják látni, hogy melyek azok a régi faházak, amelyeket már nem tudnak 

kiállítani. Végleges állapotot advent után tudnak mondani, mert a hat hetes időszak nagyon 

megterhelő a faházak számára is, biztos, hogy több faházat kell majd selejtezni. Jelzi, 

elsősorban saját rendezvényeik kiszolgálására veszik a faházakat, külön megállapodás része 

lehet, hogy más intézményeknek is rendelkezésére bocsássák. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Kiss Tibornak, a Kulturális Központ NKft. 

gazdasági vezetőjének. 

 

Kiss Tibor gazdasági vezető: elmondja, hogy a faházak a TDM NKft. leltárában, könyveiben 

voltak, amelyeket 2012-ben vásároltak, 10 év volt a pályázati feltétel, 2022-ben selejtezésre 

kerültek. Az a lehetőség, hogy ezeket a Kulturális NKft. fellelje és saját eszközei között 

aktiválja, nem releváns, számvitelileg lehetetlen, erre más formát kell kitalálni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Lakatos Juditnak, a Szentendrei Kulturális Központ 

NKft. általános ügyvezetőjének. 

 

Lakatos Judit ügyvezető: egyeztettek az TDM NKft. új vezetőségével, hogy az adventi 

időszak kezdete előtt tisztázzák a faházak helyzetét és rendbe teszik ezt a dolgot. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, a régi faházak gazdaságos, ésszerű hasznosítása fontos, 

illetve az is, hogy az intézményeik, cégeik együttműködjenek. Az a cél, ha vannak olyan 

programok, akkor egy megállapodásban rögzítve használhassák mások is a faházakat. Egyéb 

kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
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Szavazás eredménye 

 

 

#: 1004   Száma: 23.10.11/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

189/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Szentendrei Kulturális Központ 

Nonprofit Kft. Alapító Okirat II. fejezet 1.9. pontjában foglaltaknak megfelelően jóváhagyja, 

hogy 
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1. a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. 10 darab faházat a saját pénzügyi 

forrása terhére szerezzen be a nemzeti közbeszerzési – nettó 15M Ft – értékhatár alatt; 

2. a faházakat az ár, a minőség és a szállítási határidő legkedvezőbb ajánlatának 

kiválasztásával szerezze be. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2023. december 31. 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft.  

 Általános ügyvezető 

 

 

 

 

4. Előterjesztés a Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. saját tőke helyzetének 

rendezéséről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. 5 perc olvasási szünetet javasol a most 

kiosztott előterjesztés-kiegészítésre tekintettel. Kéri a képviselőket, hogy a határozati 

javaslatra is figyeljenek, mert ott is van változást. Kéri a szavazás indítását. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1005   Száma: 23.10.11/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:25  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 
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Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 

elfogadta, elrendeli az 5 perc olvasási szünetet. 

 

15.25 órától – 15.30 óráig olvasási szünet. 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, hogy az új Ügyvezető feladatául kapta, hogy a TDM 

NKft. gazdálkodását tekintse át. Ennek alapján az Ügyvezető asszony az előzetes jelentését 

közzétette, melyben szerepel, hogy 2023. szeptember 30-ig a lejárt számlák összege 

5.353.635 Ft, a szeptember-október havi személyi jellegű járulékfizetés összege 7.940.000 Ft 

és az egyéb működéshez szükséges kiadások 1 millió Ft-ot tesznek ki, így összesen 

13.293.635 Ft-ot kell még pluszban a cégbe tenni, hogy fenntartsák a működőképességét. 

Kiemeli, több előterjesztés volt, és ez az előterjesztés-kiegészítés is három külön határozati 

javaslatot tartalmaz, ezért megadja a szót Borbély-Tardy Annának, a TDM NKft. 

ügyvezetőjének, hogy röviden foglalja össze az előterjesztést. 

 

Borbély-Tardy Anna ügyvezető: elnézést kér, hogy több részletben és apránként kell 

különböző anyagi igényekkel foglalkozniuk, sajnos a feltárás tempója erre kényszeríti őket. 

Folyamatosan dolgoznak azon, hogy az általuk elvégzendő átvilágítás a szabott határidőre, 

október 31-ig elkészüljön, azonban már most az alapvető működést lehetetlenné tevő 

körülményeket találtak, amelyek miatt kénytelenek voltak a tulajdonosokhoz fordulni. 

Jelenleg azok az összegek, amelyek az előterjesztésben szerepelnek, egyfelől azt szolgálják, 

hogy a tőkét visszapótolják, tehát biztosítják, hogy október 31-e után is legyen még miről 

beszámolni és ne kerüljön megszüntetésre a TDM NKft. A harmadik pontban szereplő, a 

mostani működéshez szükséges összegek kapcsán felhívja a Képviselő-testület figyelmét, 

hogy ezek az általuk fellelhető számlák alapján fennálló, tehát aktuálisan ismert 

tartozásállományhoz tartozó összegek. Nagyon nagy a bizonytalanság és a feltárás 

mélyítésével napról-napra találkoznak újabb és újabb hiányokkal. Legnagyobb sajnálatukra 

azt kell jelezniük, hogy október 31-e után még várhatóan fognak előkerülni hiányok és 

hiányosságok, amelyek rendezéséről gondoskodni, illetve dönteni kell. Jelzi, a mostani állapot 

szerint a szeptember hónapra esedékes bérek kifizetése lehetetlen volt, a likviditás nem tette 

lehetővé, ezért volt szükség arra, hogy sürgősséggel kerüljön kiegészítésre ez az előterjesztés. 

Összefoglalva annyit tud elmondani, ami jelenleg tudható, igyekeznek napról-napra tisztázni a 

helyzetet és alkalomról-alkalomra még pontosabb képet adni a Képviselő-testületnek, hogyan 

áll a TDM NKft. helyzete. Keresik a megoldásokat, és amit lehet, azonnali megoldással 

rendeznek. 
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Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Szűcs Katalinnak, a Pénzügyi és Ellenőrző 

Bizottság elnökének. 

 

Szűcs Katalin bizottsági elnök: elmondja, hogy a tegnapi bizottsági ülésen részletesen 

tárgyalták a TDM NKft. tőkehelyzetét, illetve a finanszírozási kérdéseket. Mindannyiuk 

számára újabb információk is megjelentek. Egyrészt pontosításra került a tőkearány a két 

tulajdonos, az Önkormányzat és a Kulturális NKft. között, és ezért a pótbefizetés összege a 

két tulajdonos részéről némileg változott. Felhívja a figyelmet, hogy a tegnapi előterjesztés 

melléklete volt a taggyűlési jegyzőkönyv, melyben a taggyűlés előírta a pótbefizetés mértékét, 

és sajnálatos módon 2.403.000 Ft szerepel, ami téves összeg, hiszen ez a bizonyos 858.000 Ft, 

amely pótkompenzációs igényként merült fel, hiszen a közhasznú kimutatásában a TDM 

NKft. a 2022-es beszámolójánál kimutatta, hogy veszteséggel zárta a közhasznú 

tevékenységét a 858.000 Ft-tal, de kiderült, ha jól érti a jogi helyzetet, a pótbefizetési 

kötelezettséget nem lehet pótkompenzációval kiváltani. A taggyűlési jegyzőkönyvben a 

2.403.000 Ft úgy jött ki, hogy a pótkompenzáció le lett vonva a 3.261.000 Ft feltőkésítési 

igényből. Szerinte újabb taggyűlést kell összehívni és nevesíteni kell ezt az összeget, akkor 

lesz releváns és jogilag is helyén a Képviselő-testület döntése is. A másik dolog a pótlólagos 

igény - tegnap tájékoztatta őket az Ügyvezető asszony és Gazdasági vezető úr -, a bérek 

kifizetésénél is rendkívül hiányos, ellentmondó információk vannak. Nehéz kideríteni, hogy 

kinek, milyen javadalmazás járt vagy jár. Ha visszagondol a TDM NKft. tervére, a bérköltség 

éves szinten 19 millió Ft volt, és ez már augusztus 31-ig teljesült, ebből is látszik, hogy a 

bérhez is kiegészítő támogatás kell. A tájékoztatás szerint hogyan jött ki a 19 millió Ft, ez 

még vizsgálandó. A szeptemberi és az októberi személyi jellegű és járulék kifizetés összege 

7.940.000 Ft-ot tartalmaz, de szeretné tudni ezt hogyan kell érteni. Például a szeptemberi 

járulékkifizetés alatt azt is értik, hogy az augusztusi bér utáni járulékot kell még fizetni, vagy 

ez a szeptemberi béreket, javadalmazást, illetve az októberi béreket és azok járulékait 

tartalmazza. Ez az eredeti tervhez képest – tudja, hogy sok tekintetben már irreleváns – mégis 

volt egy nagyságrend, ehhez képest elég jelentős növekedést lát. Nem tudja, hogy ebben 

egyedi kifizetések vannak-e, szakértőket kell igénybe venni ahhoz, hogy a céget megfelelően 

átvilágítsák. A 7.940.000 Ft-os személyi jellegű és járulékkifizetést szeretné, ha kibontaná 

Ügyvezető asszony vagy gazdasági kollégája. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Borbély-Tardy Annának, a TDM NKft. 

ügyvezetőjének. 

 

Borbély-Tardy Anna ügyvezető: át fogja adni Oros Péternek a szót, de jelzi, hogy a 

legnagyobb különbözetet saját maga okozza, mert a belépésével még biztosan nem 

kalkuláltak. A Képviselő-testület által meghatározott megbízási díja százalékosan nagy 

arányban megborítja a tervezetet. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Oros Péternek, a TDM NKft. gazdasági 

főmunkatársának. 

 

Oros Péter gazdasági főmunkatárs: elmondja, ezek az összegek tartalmazzák a járulékok 

összegét is. Ezek egyfajta becslés alapján készültek, hiszen olyan mozgó bérrendszert találtak, 

ami nincs dokumentálva, de ki van fizetve, ennek a jogi feltárása folyamatban van, illetve 

találkoztak olyan esetekkel is, amikor az augusztusi bérek sincsenek még kifizetve. 

Mindenképpen egyfajta becslést tartalmaz ez a dolog, de járulékokkal együtt tartalmazza a 

bruttó bérek kifizetését. A határozati javaslathoz hozzáteszi, hogy a pótbefizetés, 

pótkompenzáció és az egyéb dilemmák kapcsán újra áttekintették a számviteli törvényt és 
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reggel egyeztetett Könyvvizsgáló úrral ennek kapcsán. A számviteli törvény előírása szerint a 

pótbefizetés összegét csak abban az esetben lehet lekötött tartalékba helyezni, és ez 

szükségeltetik a tőkeemelés megvalósításához, ha és amennyiben ez pénzbelileg teljesül. A 

számviteli törvény előírja, hogy pénzbeli teljesítés napján kell lekötött tartalékba helyezni. 

Ehhez az összeghez, ami lekötött tartalékba kerül, nem lehet hozzányúlni, a gazdálkodó 

szabadon nem használhatja fel. Tehát a pótbefizetéseknek az összegét a TDM NKft. nem 

fogja tudni az aktuális helyzet finanszírozására használni, hiszen a számvételi törvény ekképp 

rendezi. A Könyvvizsgáló úrnak ezt írásban is elküldte, jelezte, hogy a mai napon nem ér rá, 

de természetesen írásban is meg fogja erősíteni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: kérdezi, hogy ennek fényében a határozati javaslatot kell 

módosítani vagy félreértette. Megadja a szót Oros Péternek, a TDM NKft. gazdasági 

főmunkatársának. 

 

Oros Péter gazdasági főmunkatárs: elmondja, hogy a TDM NKft. javaslata, hogy a 

számviteli törvény előírásainak megfelelően a pótbefizetés összege pénzbeli teljesítés mellett 

történjen. Hozzáteszi, hogy a pótbefizetés összege kötelezettség marad a tulajdonosok felé, 

akik ezt befizették és természetesen ez a későbbiekben egy visszafizetendő összeg. Ilyen 

szempontból kicsit hasonlóan viselkedik, mint egy tagi kölcsön, más az előírás és más a 

vonatkozó jogszabályi környezet erre, de ez követelésként a továbbiakban is fennáll a 

tulajdonosok részére. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Lang Andrásnak, a Kulturális, Oktatási és Civil 

Bizottság elnökének. 

 

Lang András bizottsági elnök: elmondja, a bizottsági ülésen tárgyaltak erről és Ügyvezető 

asszony is beszámolt a helyzetről. Szomorúságának és megdöbbenésének ad hangot, mert 

minél jobban vizsgálják ezt a helyzetet, annál ingoványosabb az egész, dokumentálatlanabb 

vagy nincsenek rendszerben a dolgok, ha volt valami rendszer, az nem volt betartva. A cég 

majdnem elvesztette működési lehetőségét, mert ha a Kulturális NKft-n keresztül az 

Önkormányzat nem segíti ki a céget, akkor visszavonják a működési engedélyét. Ügyvezető 

asszonytól kérdezte, hogy 1-5 skálán most hol tartanak a feltárásban, és azt válaszolta, hogy 

az egynél tartanak. Nagyon sok mindent kell még átnézni, áttanulmányozni, hogy 

kiderüljenek a részletek. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Magyar Judit alpolgármester asszonynak. 

 

Magyar Judit alpolgármester: javasolja, hogy a határozati javaslat maradjon így a 9 millió 

pár százezer Ft-tal. Kiemeli, október 31-ig tart a feltárás, utána úgyis üzleti terv-módosítás 

lesz. Novemberben tárgyalják a költségvetés-módosítást, az összes többi pénzügyet akkor 

rendezzék. Úgy gondolja, sok mindent ki lehet fizetni abból, amit most megkapnak, ebben az 

egy hónapban ez még így túlélhető. Jelzi, meg kell nézni a számlákat, 2022-es számlák is 

vannak, amikor Ügyvezető asszonnyal találkozott, említette, hogy tárgyalni kell a 

beszállítókkal, hogy mi az, amit még esetleg egy hónapig lehet tolni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, a határozati javaslatokban nincs módosítás. Egyéb kérdés, 

hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a II. előterjesztés-kiegészítés I. határozati 

javaslatát. 
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Szavazás eredménye 

 

 

#: 1006   Száma: 23.10.11/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 86.66 

Nem 1 7.14 6.67 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Szegedi István Nem - 

Pilis Dániel Távol - 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület az I. 

határozati javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

190/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
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1. a jegyzett tőke mértékét elérő saját tőke biztosítása érdekében 3.261.000 Ft pótbefizetést 

teljesít a Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. részére az alábbiak szerint: 

- Szentendre Város Önkormányzat 25,91% arányban 844.925 Ft összeget biztosít a tagi 

kölcsön terhére, valamint  

- 2.416.075 Ft összegű többlettámogatást nyújt a Szentendrei Kulturális Központ 

Nonprofit Kft. részére a 2023. évi költségvetés Egyéb működési célú támogatások sora 

terhére 2.176.232 Ft összegben és 239.843 Ft összegben a Működési tartalék sorról abból 

a célból, hogy a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft., mint 74.09 %-os tulajdoni 

résszel rendelkező Tulajdonos, a részesedése alapján rendezni tudja a Szentendre és 

Térsége TDM Nonprofit Kft. jegyzett tőke helyzetét;  

2. felkéri a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. általános ügyvezetőjét a Társaság 

üzleti tervének módosítására a határozat 1. pontjában foglaltak szerint; 

3. felkéri a Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezetőjét a pótbefizetéssel 

összefüggésben szükséges, a társaságot terhelő intézkedések megtételére, valamint a tagi 

kölcsön szerződés módosításának aláírására, és az alapító okirat módosításának 

cégbírósági átvezetésére; 

4. felkéri a Polgármestert, hogy a döntés költségvetési kihatását a 2023. évi költségvetés 

soron következő módosításakor vezesse át.  

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. 

ügyvezető, Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. általános ügyvezető, Pénzügyi 

Iroda 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztés-kiegészítés II. határozati 

javaslatát. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1007   Száma: 23.10.11/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 86.66 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 7.14 6.67 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 
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Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Tart. - 

Pilis Dániel Távol - 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a II. 

határozati javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

191/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. úgy dönt, hogy a 100/2023. (V.24.) Kt. sz. határozat 1. pontját az alábbiak szerint 

módosítja: „jóváhagyja a Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. 2022. évre szóló 

közszolgáltatási beszámolóját 858.000 Ft pótkompenzációs igénnyel, melyből 844.925 Ft 

összeg pótbefizetésként, 13.075 Ft összeg pótkompenzációként kerül a tagi kölcsön terhére 

jóváírásra”;  

 

2. felkéri a Polgármestert, hogy az 1. pontban meghatározott pótkompenzációs 

kötelezettséget a Társaság fennálló tagi kölcsöne terhére vezesse át a 2023. évi 

költségvetésen a soron következő előirányzat módosításkor; 

 

 

3. a Szentendre és Térsége TDM NKft., mint kölcsönvevő és Szentendre Város 

Önkormányzat, mint kölcsönadó között 2021. november 29-én létrejött, majd többször 

módosított tagi kölcsön szerződésben a tagi kölcsön összegét és visszafizetésének 

határidejét az alábbira módosítja:  

„226.768 Ft összegű tagi kölcsön visszafizetési határideje 2024. június 30. napja; 
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4. felkéri a Polgármestert és az Ügyvezetőt a tagi kölcsön szerződés módosításának aláírására.  

 

Felelős: 1-2., 4. pont: Polgármester  

     3., 4. pont: Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. Ügyvezető  

Határidő: azonnal  

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Pénzügyi Iroda, Szentendre és Térsége TDM NKft. 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztés-kiegészítés szerinti III. 

határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1008   Száma: 23.10.11/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 
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Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a III. 

határozati javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

192/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

 

1. 9.341.810 Ft összegű plusz támogatást biztosít a Szentendre és Vidége TDM Nonprofit 

Kft. részére a 2023. évi költségvetés az adóbevételek előirányzatának emelésének terhére; 

2. felkéri a Polgármestert, hogy a döntés költségvetési kihatását a 2023. évi költségvetés 

soron következő módosításakor vezesse át.  

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Pénzügyi Iroda 

 

 

           

5. Előterjesztés a Pilisi és Dunakanyari Rendészeti Társulásról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

 
 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1009   Száma: 23.10.11/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:49  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 



 19 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 
 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

193/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. elfogadja a Pilisi és Dunakanyari Rendészeti Társulás társulási megállapodásának 

módosítását és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást 

a határozat 1-2. melléklete szerinti tartalommal; 

 

2. felkéri a Polgármestert a módosított társulási megállapodás aláírására. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2023. október 31. 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Szentendrei Rendészeti Igazgatóság 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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6. Beszámoló a Pilisi és Dunakanyari Rendészeti Társulás működéséről és a 

Szentendrei Rendészeti Igazgatóság szakmai tevékenységéről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Nem tartozik az előterjesztéshez, de 

köszönetet mond Jámbor Ferenc és Fekete András munkájáért, amit a líbiai mentésben 

végeztek, embert próbáló feladat volt. Tudták, hogy életet már nem tudtak menteni, mégis 

elvégezték a szükséges segítséget. Egy hétre rá Bulgáriában egy nemzetközi minősítésen 

vettek részt, ahol a világ legjobb 60 mentőcsapata között van a Szentendrei Mentőcsapat, 

amihez gratulál. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

 
 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1010   Száma: 23.10.11/6/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 



 21 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

194/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Pilisi és Dunakanyari 

Rendészeti Társulás működéséről és a Szentendrei Rendészeti Igazgatóság szakmai 

tevékenységéről szóló beszámolót a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Szentendrei Rendészeti Igazgatóság, Igazgató  

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 

 

 

7. Beszámoló az önkormányzati adóhatóság 2023. évi munkájáról és az 

adóbevételek I - IX. havi alakulásáról 

  Előadó: dr. Schramm Gábor jegyző 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, az előterjesztésből látszik, 

hogy jelentős bevételnövekedés történt, ami azt mutatja, helyesen döntöttek, amikor nem 

emeltek helyi adót. Végiggondolták az adóval kapcsolatos döntés előnyeit és hátrányait, 

mindannyian tudják milyen gazdasági helyzetben vannak a családok, Szentendre Város 

Önkormányzata, a magyarországi önkormányzatok és az ország milyen állapotban van. Ennek 

ellenére nem történt adóemelés. A bevételekre mindannyiuknak szüksége van, ezért az 

ellenőrzésre fektették a hangsúlyt és látható, hogy az ellenőrzés jelentős bevételnövekedést 

hozott. Mindenki joggal várja el, ha befizeti a helyi adóját, hogy azt mindenki fizesse be, 

hiszen a közös teherviselésnek ez az alapja. Jelzi, hogy több, mint 700 új gazdasági társaság 

jelentkezett be a helyi adó fizetésébe, akik eddig nem fizettek helyi adót, szintén jelentős a 

felderítés és a bevételnövekedés. Minden gazdasági társaság, aki eddig tisztességesen fizette a 

helyi adóját, elvárja, hogy senki ne maradjon ki az adófizetésből, hiszen közös teherviselés 

van. Megadja a szót dr. Schramm Gábor jegyző úrnak. 

 

dr. Schramm Gábor jegyző: elmondja, nem kívánja kommentálni a beszámolót, mert 

magáért beszél ez a teljesítmény. Három évvel ezelőtt, október 15-én kezdte meg az előző 

Irodavezetővel a munkát, és azóta jutottak oda, hogy ennek látható eredményei lettek. 
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Köszöni mindenkinek, hogy annak idején bizalmat szavaztak az elképzelésnek, támogatták az 

önkormányzati Adóhatóság működését, hozzáláthattak a munkához, és annak eredményes 

működését szolgáló javaslatait lehetővé tették megvalósítani. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Helyes Imre képviselő úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: úgy gondolja, nem könnyű az Adóiroda tevékenységét, illetve azt a 

bizonyos formát, ahogy az Adóiroda működik, automatikusan, illetve könnyen rávetíteni más 

önkormányzati intézmények vagy hivatali egységek működésére, mégis érdemes ezen kicsit 

elgondolkodni. Az látszik, hogy volt egy koncepció - ahogy Jegyző úr említette -, a 

koncepcióhoz támogatást kapott a Képviselő-testülettől az Adóiroda, illetve Jegyző úr, és ez 

következetesen végig lett víve. Ennek következtében nagyon jelentősen növekedett az 

Adóiroda tevékenységének hatékonysága az ellenőrzésen és a kikényszerítésen keresztül, 

aminek volt és van egy olyan fontos hatása, hogy az önkéntesség jellegét, illetve mértékét is 

nagyon jelentősen növelte ez a következetes tevékenység. Rámutat, hogy ezt a bizonyos 

hozzáállást, következetes, határozott kiállást, alkalomadtán kikényszerítést máshol is érdemes 

megvalósítani. A következetes kikényszerítés – amennyiben ez szükséges – az önkéntességet 

fogja növelni a jövőt illetően, mert azt fogja jelenteni az adózók, bérlők stb. számára, hogy 

igenis kell, kötelező, nincs kibúvó. E szempontból nagyon ajánlja más egységek számára is 

ennek a gyakorlatnak az áttekintését, és annak lényegét átvenni ahhoz, hogy más téren is 

határozottabban és hatékonyabban történjenek azok a lépések, amelyek ma nem egészen úgy 

történnek. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Magyar Judit alpolgármester asszonynak. 

 

Magyar Judit alpolgármester: mint a költségvetésért felelős városi vezető, szintén szeretné 

megköszönni Jegyző úrnak és az Adóirodának ezt a munkát. Több éves, nagyon nagy munka 

volt, az Iroda jól összeállt és tudják a dolgukat, de nem dőlhetnek hátra. Ez a többlet azt 

jelenti, hogy ez évben biztonságban vannak, hiszen, ha a költségvetést nézik - képviselőtársai 

ismerik a struktúráját - vannak más bevételek is, amelyek nem úgy teljesültek. Ez nem azt 

jelenti, hogy e hatalmas összeggel „dőzsölnek”, hanem biztonságban van a Város az idei 

évben a gazdálkodás terén. Azt a szigorú költségvetést, amelyet egyébként az intézményeken, 

cégeken keresztül is lehet látni, meg tudják valósítani és a kötelező feladatokat el tudják látni. 

Azt még senki nem látja, hogy jövőre mi lesz, minden évben arra számítottak, hogy jövőre 

majd talán jobb lesz, minden évben egyre rosszabb lett, most bízik benne, hogy jövőre kicsit 

jobb lesz. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot. 

    

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1011   Száma: 23.10.11/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:57  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

195/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. az önkormányzati adóhatóság 2023. évi munkájáról és az adóbevételek I. - IX. havi 

alakulásáról készült beszámolót, annak számszerű tartalmára is figyelemmel, elfogadja; 

2. felkéri az adóhatóság vezetőjét (jegyző), hogy a 2023. év utolsó negyedévében is tegyen 

meg minden szükséges és jogilag lehetséges intézkedést a Várost megillető bevételek 

realizálhatósága érdekében. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Jegyző 
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Fülöp Zsolt polgármester: felhívja a figyelmet, hogy elkészült a sürgősségi indítvány. 

Szeretné, ha kiosztásra kerülne az általuk feltett kérdésekre a projektet vezető 

Miniszterelnökség Területfejlesztési Operatív Programok Irányító Hatósága 

Támogatáskezelési Főosztályától kapott válaszok is. Javasolja, hogy 5 perc olvasási szünetet 

tartsanak az anyagok áttekintésére. Kéri, a szavazás indítását. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1012   Száma: 23.10.11/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 15:58  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

     

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 

elfogadta. Elrendeli az 5 perc olvasási szünetet. 
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15.58 órától – 16.10 óráig olvasási szünet. 

 

 

8. Sürgősségi indítvány a Városi intézmények-HÉV kerékpáros összekötése I. ütem 

tárgyú nyertes pályázat kivitelezéséről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, mindenki tisztában van azzal, 

hogy ez egy régen eldöntött, a Képviselő-testület által jóváhagyott pályázat, ami beadásra 

került. A pályázat beadásáról 2018-ban döntött a Képviselő-testület és 2019. év elején sikeres 

pályázatról értesítették az Önkormányzatot. Ezután kezdődött a megvalósítás szakasza, több 

közbeszerzést tervezett az Önkormányzat, látszott, hogy olyan árak jönnek, amelyekkel a 

pályázat nem megvalósítható, tehát drágább a megvalósítás, mint amennyi a pályázati összeg. 

Ennek alapján elkezdődött a meglévő pályázati anyag felülvizsgálata és bizonyos szakaszok 

áttervezése, azonban ez nem érintette a nyomvonalat, lényében nem érintette magát a 

pályázatot. Ez azért fontos, mert a Miniszterelnökségtől kapott válaszból is látható, ha új 

nyomvonalra tennének javaslatot, illetve azt szeretnék megvalósítani, akkor egészen biztosan 

felülvizsgálják az egész pályázatot és a támogatást. Kiemeli, ezzel tisztában kell lenni 

mindannyiuknak. Új nyomvonalra a pályázat keretei között nincs lehetőség, tehát a jelenlegi 

nyomvonalat tudják végigépíteni. A válaszból látszik, hogy bizonyos, kisebb műszaki 

tartalmak változását pedig közlekedésbiztonsági szempontból nyilván vizsgálni fogják. A 

válaszból úgy látja, hogy bizonyos mozgásterük van. Azt is világosan leírták, ha a 

pályázatban kiírt határidőig, azaz 2023. december 31-ig nem tudnak teljesen elszámolni a 

projekttel, akkor az egész pályázati támogatást vissza kell fizetniük, ami azt jelenti, több, mint 

700 millió Ft-ot kellene visszafizetni. Ez nemcsak 700 millió Ft, hanem a kivitelező - aki 

teljesen jóhiszeműen jelentkezett a közbeszerzésre, elnyerte és megépítette azokat az 

elemeket, amelyek benne voltak a pályázatban -, joggal követelné az általa elvégzett munka 

ellenértékét. Jelzi, ha az Önkormányzat összes pénzügyi terheit nézik bármelyik esetben is, 

amikor a támogató hatóság visszavonja a pályázat támogatását, akkor nemcsak a pályázat 

összegét érinti - ezt a több, mint 700 millió Ft-ot -, hanem a kivitelezőnek is ki kell fizetni az 

addig elvégzett munka ellenértékét. Felhívja a figyelmet, hogy az előterjesztés szerint ez 

előzetesen, a jelenlegi tudásuk szerint kb. 1,3 milliárd Ft-ot jelentene. Mindannyian tudják, 

akik ismerik a Város pénzügyi helyzetét, hogy ez felborítaná a költségvetést, 

finanszírozhatatlan. Olyan változásokat tudnak végigvinni a projektben, ami nem 

veszélyezteti a teljes pályázati összeg elvonását. Elmondja, hogy a délelőtt folyamán az 

Útügyi Hatóságnál voltak Kosztek Gabriella projektfelelőssel és Havasi Zoltánnal, a Város 

műszaki ellenőrével. Tételesen visszanézték és végigbeszélték a teljes szakasznak az üggyel 

kapcsolatos szabályait, megvalósítását, a különböző táblázási javaslatokat. Ebből is világosan 

látható, hogy a 800 aláírást gyűjtők által kért szakaszon – a Szegedi utcai híd és a Mókus-híd 

közötti szakaszon – az akadálymentesítést a projektben mindenképpen meg kell valósítaniuk, 

az így nem maradhat. Úgy véli, az, hogy a kerékpárút tervezési folyamata hogyan és 

miképpen történt, a Képviselő-testületnek és a Városvezetésnek is értékelnie kell. Ezért tett 

javaslatot a Szegedi utcai játszótéren tartott lakossági fórumon is, ha ez a projekt lezárult, 

tételesen megvizsgálják, hogy a projektötlettől a megvalósulásig milyen folyamatok zajlottak, 

milyen döntéselőkészítő anyagok voltak, ki, mikor, kivel tárgyalt és hogyan vonta be, 

értesítette a környéken élőket vagy a szentendreieket a beruházás kapcsán. Azért tartja 

fontosnak, mert a hibákból lehet tanulni, és szerinte senki sem azzal a szándékkal tette a 



 26 

javaslatokat vagy állította össze a pályázatot, mert rosszat akart. Egészen világos, hogy az 

autós közlekedésről egyre inkább, lehetőség szerint át kell állni a gyalogos- és kerékpáros 

közlekedésre. Nagyon fontos, hogy ehhez a megfelelő feltételeket megteremtsék. 

Természetesen nagyon nem mindegy, hogy a kerékpáros, gyalogos közlekedés feltételei hol 

és miképpen valósulnak meg. Ebben felelősségük van mindannyiuknak függetlenül attól, 

hogy az előző önkormányzati ciklusban is képviselők voltak vagy az akkori döntéshozóknak, 

akik már nincsenek itt, hiszen az Önkormányzat jogfolytonos. Ugyanazokkal a 

kötelezettségekkel kell, hogy továbbmenjenek, mint ami az előző Önkormányzatot terhelte, az 

elfogadott pályázat, elfogadott műszaki tartalom alapján kell megvalósítaniuk egy olyan 

építést, aminek lehetőség szerint bizonyos elemeit tudják változtatni. Kiemeli, ezek a 

bizonyos elemek azonban nem veszélyeztethetik az egész pályázat megvalósítását. Megadja a 

szót Maholányi Gabriella szentendrei lakosnak, aki képviseli az aláírásgyűjtés szervezőit. 

 

Maholányi Gabriella szentendrei lakos: köszönik Polgármester úrnak, hogy fogadta őket 

tegnap, a több, mint 800 aláírót képviselik, akik kiálltak az ügyük mellett és támogatják azt a 

törekvésüket, hogy a Szegedi utcai játszótér és a Mókus-híd közötti szakaszon ne történjen 

semmilyen beavatkozás. Hangsúlyozza, az aláírásokat papíralapon, három nap alatt, a 

helyszínen, az arra járóktól gyűjtötték be. Ők is meglepődtek, hogy milyen elképesztően 

egyöntetű a kezdeményezésük, támogató visszajelzéseket kaptak gyalogosoktól, biciklisektől, 

futóktól, az arra járók kb. 95 %-ától. Ismerteti az emberek által aláírt petíció szövegét, ami 

látható a karzatról is leeresztett aláírt íveken. 

 

„Védjük meg a Bükkös part egyetlen, még érintetlen partszakaszát! 

A lakosság csak a munkálatok megkezdése után szembesült igazán 

azzal, hogy a kerékpárút felújítás, kibővítés milyen visszafordíthatatlan 

környezeti károkat okoz (zöld felületek nagy mértékű csökkenése, 

fakivágások, betontámfal, tájidegen szalagkorlát, stb.) 

Követeljük, hogy a Szegedi utcai játszótér és a Mókus-híd közötti, még 

érintetlen partszakaszhoz, semmilyen formában ne nyúljanak! 

A munkálatok teljesen megváltoztatnák a part kialakult jellegét. A 

munkagépek használatából adódó erős fizikai behatás az egész területen, 

a zajártalom, és maga az építkezés súlyosan veszélyeztetné a kialakult 

élővilág stabilitását, és felborítaná a természet és az ember között évek 

alatt létrejött törékeny egyensúlyt. 

Aláírásunkkal kiállunk a megmaradt partszakasz védelméért!” 

 

Reményét fejezi ki, hogy Polgármester úr számításba veszi a lakosság jóformán egyhangú 

véleményét az ügyben, és remélik, érvényt is tud szerezni neki, tehát semmilyen változás nem 

fog történni a két híd közötti szakaszon. Felhívja a figyelmet, hogy a tanulságokat 

mindannyiuknak érdemes levonni, a részvételi demokrácia - amit anno ez a Vezetés is 

zászlójára tűzött -, magában foglalja, hogy a lakosság aktívan részt vesz a folyamatokban, él a 

jogaival és lehetőségeivel. Nyomon követi, hogy mi zajlik a városban, javasol, véleményez és 

számon kéri az ígéretek betartását. A Vezetőség pedig átláthatóan működik, bevon, 

hatékonyan tájékoztat, konzultál a szakértőkkel, kérdez, mielőtt visszafordíthatatlan 

környezeti vagy más jellegű károk okozásáról dönt. Köszöni, hogy meghallgatták. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: kiemeli, amikor a pályázat sorsáról döntött az előző 

önkormányzati Vezetés, akkor is tisztában voltak vele, hogy milyen beavatkozások lesznek. 

Ebben a ciklusban mérlegelték a pályázat előnyeit és hátrányait. Azért döntött anno a 

Képviselő-testület egyhangú szavazatával arról, hogy kiegészítő támogatást kérnek, hogy meg 
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tudják valósítani a pályázatot, mert több az előnye, mint a hátránya. Mindannyian tudják, 

hogy van hátránya, de több az előny. Ahogy a bevezetőben említette, fontos, hogy a HÉV-

állomás, a belváros, az iskolák, közintézmények biztonságosan megközelíthetőek legyenek 

gyalogosan és kerékpárosan is. Azt autós közlekedésről egyre inkább át kell állniuk, és ezt a 

gondolkodásmódot kell magukévá tenni. A 800 aláíróval egyetért, védjék a patakpartot, nem 

messze ettől a szakasztól laknak nagyon sokan és tudják, milyen volt a patakpart 10-20-30 

évvel ezelőtt. A saját gyermekei is ezen a patakparton játszottak, akkor még például volt 

lapulevél a patakparton, aztán a patakpart kezelése során a természetes élőközösségek 

megszűntek, például a patakpart kaszálásával eltűntek ezek a növények. Az új Városvezetés 

tudatosan felvállalta, hogy a patakpartot is másképp kezeli, másképp tekint a területre, mint 

ahogy eddig volt. Ezért a 11-es főúttól kifelé, a Mókus-híd felé, és a többi szakaszon is 

ritkították a kaszálást, évi 1-2 alkalomra. Különböző területeket határozott meg a Főkertész, 

és ennek megfelelően látszik, hogy az élőközösségek, a növénytársulások újra kezdik 

visszahódítani a patakpartot. E kritikus szakasz kapcsán, amit az aláírók kérnek, a Szegedi 

utcai gyalogos-, kerékpáros csomópontját mindannyian látják, a pici járda és pici rámpa 

balesetveszélyes, ami így nem maradhat. A kérést, hogy ne változzon semmi, egészen 

biztosan nem tudják teljesíteni minden jó szándékuk ellenére, mert senki nem akarja kizárni 

az akadálymentesítés által a kerekesszékes szentendreieket, hogy meg tudják közelíteni a 

patakpartot, fel tudjanak menni a hídra. Jelen állapotában a patakpart ezen szakasza erre 

alkalmatlan. Biztosan mindenki tudja, hogy a 2000. évi nagy árvíz, ami hirtelen zúdult le a 

patakon, milyen károkat okozott, a régi, vasból készült Mókus-hidat akkor vitte el a patak. A 

Szegedi utca – Mókus-híd közötti szakaszon kellett a legjobban védekezni homokzsákokkal, 

hogy megvédjék az ingatlanokat. Ezen a szakaszon keskeny a meder, nagy a folyáserősség, 

ennek alapján nagy volt a patakpart kimosása a folyásirány szerinti jobb oldalon. Újjáépült a 

Mókus-híd a mai állapota szerint, és elkezdődött a kimart partszakasz megerősítése is az általa 

nem egészen szeretett betontámfallal, ami több, mint 10 éve ott van, az általa nem egészen 

szeretett matracos, hálós, köves megoldással, de ez ma is ott van, tehát ez a patakpart nem 

érintetlen. Nem azért nem érintetlen, mert direkt hozzá akart nyúlni az akkori Városvezetés, 

hanem azért, mert a patak kimosta a partot, alámosta az akkor már meglévő gyalogos-

kerékpáros útvonalat és veszélyeztette az ott lévő ingatlanokat is. Azzal is tisztában kell lenni, 

hogy a patak, a város nem volt mindig ilyen, mindenki tudja, hogy a Deim-ház, a Deim-

malom a 11-es főúttól volt nem messze. A város benőtte a pataknak ezt a részét is, másképp 

használják a városnak ezt a zöld folyosóját, mint ahogy szüleik, nagyszüleik gyerekkorában 

használták. Azt kell végiggondolni, hogyan tudják megőrizni a patak természetességét a 

városon belül, hogyan tudják ezt a természetességet összeegyeztetni azzal, hogy egyébként 

használják a patakpartot, nagyon sok lakóingatlannak nincs máshonnan megközelítési 

lehetősége, mint e vegyesen használt szakaszról, autóval, gyalogosan, kerékpárral. Arra kér 

mindenkit, a petíció aláíróit is, hogy felelősen gondolják végig az előnyöket és a hátrányokat. 

Javasolja, hogy a pályázat keretein belül valósítsák meg a Szegedi utcai hídnál az 

akadálymentes rámpa építését, és a petíciónak megfelelően, az összes többi beavatkozást 

hagyják el. Tehát nincs szélesítés, nincs aszfaltozás, marad a jelenlegi állapot egészen a 

Mókus-hídig, ebben tudja támogatni a petíció támogatóit is. A fapótlásra készült terv, amikor 

a kivitelezés abba az állapotba kerül, hogy meg lehet kezdeni a fák pótlását, akciót indítanak 

és várnak mindenkit a közös fapótlásra, ültetésre, illetve közös akciót indítanak a meglévő 

patakmeder visszahódítására, ami a ’70-es évek végén megépült betonvályú felszedését 

jelenti. A patak a maga természetességével nagyon sok helyen megoldotta ezt a problémát, 

hiszen feltörte a betonvályút, töredékes lett. Hívja a szentendreieket, hogy ahol lehet, 

számolják fel a betonvályút és hagyják meg a patak természetességét. A régi Deim-malomnál 

lévő szakaszon már megvalósult. Gondolkodjanak felelősen és valósítsák meg ezt a 

környezetvédő beruházást és a kerékpáros nyomvonal pályázat lehetőségein belül a 
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visszafizetést nem kockáztató változtatásokat tegyék meg. Kéri képviselőtársait, hogy a 

sürgősségi indítványban leírt két variáció közül azt támogassák, ami lehetővé teszi, hogy 

azokat a változtatásokat - amelyeket említett -, hozzák meg, tehát hagyják el a beruházás 

bizonyos elemeit, viszont az akadálymentesítést feltétlenül valósítsák meg. Megadja a szót 

Zakar Ágnes képviselő asszonynak. 

 

Zakar Ágnes képviselő: a régen eldöntött pályázat kapcsán elmondja, hogy 2019-2020 között 

a tervek módosítására lett volna lehetőség, mint ahogy voltak szakaszokon módosítások. 

Szintén előremutatóan szeretné ezt a kérdést megoldani, és ott látja az elsődleges problémát, 

hogy a lakossági fórumok időzítése – olvasta Polgármester úr levelében, hogy hány lakossági 

fórum volt -, nem volt szerencsés, jóval korábban el kellett volna kezdeni. Amikor ezen az 

adott szakaszon augusztus 21-én van az egyeztetés, és másnap indul a beruházás, az ott lakók 

értetlenül állnak egy-két dolog miatt, ezt jóval korában kellett volna szakaszról szakaszra 

egyeztetni. Az kétségtelen, hogy utána Polgármester úr a Bükkös Egyesülettel volt bejáráson, 

amin maga is részt vett, és látta Polgármester úr nyitottságát. Egyrészt mondhatják, hogy 

gondolkozzanak közösen, azonban jóval korábban elkezdve, látják azokat a dolgokat, amivel 

szembesültek a bejáráson is, épp a Szegedi utca sarkán. Abban igaza van Polgármester úrnak, 

hogy rosszat egyikük sem akart, a kerékpáros közlekedésben és a projektben mindegyiküknek 

hite van, csak a mikénttel kell vitatkozni. Hozzáteszi, utána, amikor elindultak az 

egyeztetések, látta a szándékot. A Zöldendre Csoport, Maholányi Gabrielláék mindenkinek 

eljuttattak egy beadványt, miszerint a Szegedi utcai játszótér előtti kis híd és Mókus-híd 

közötti szakaszon nincs az országos ingatlannyilvántartásban semmilyen útbejegyzés. 

Kérdezi, nem kellett volna építési engedélyt kérni erre? Még nem kaptak választ. Jelzi, hogy a 

csatolmányokban is szerepel egy szeptember 18-i, és július 22-i keltezésű tervrajz. Kosztek 

Gabriella projektfelelős azt mondja, hogy fenn van a honlapon a teljes tervdokumentáció. 

Ennek elérhetőségét kérte a Bükkös Egyesület, de nem kapták meg. Úgy tudja, a komplett 

tervezési szerződések, mellékletek, kapott árajánlatok, részletes költségvetés, teljes 

tervdokumentáció a honlapon nincs fönt, ennek kapcsán is választ vár. Tudja, hogy a jóindulat 

szól Polgármester úrból, amikor leírta a saját oldalán is, hogy a Mókus-híd és a Szegedi utca 

közötti szakaszon a múltheti lakossági fórumon elhangzottak szerint nem lesznek változások, 

marad a jelenlegi közlekedési infrastruktúra. Sajnos az elmondottak miatt, és a 21-i fórumon 

résztvevők arról tájékoztatták, hogy épp a kritikus szakasznál úgy tűnt, hogy maga a tervező 

sincs képben, hogy ott milyen szűk szakaszról beszélnek. Kérdezi, a jelen lévő Zöldendre 

Csoport képviselőjétől - írtak nekik és Polgármester úrnak is levelet, nem kéri, hogy mit 

válaszolt, végül is a 800 ember aláírt petíciójára válaszolt -, hogy Polgármester úr elmondása 

alapján elfogadhatónak tartják-e, amit a pályázatba változtatni tudnak. Magyarán szólva 

semmi változás nem lesz, kivétel a hosszított rámpa, amit ott közösen megnéztek és 

elmondták a lényegét. Igazából szerencsésebb lenne ott a lépcső és a rámpa. Kéri a Zöldendre 

Csoport képviseletében Maholányi Gabriella véleményét, hogy mit válaszolnak erre. Köszöni 

a lakossági és zöld kezdeményezéseket, mint a Bükkös-parton élő és polgár – szerinte 

Polgármester úr is -, mert ha nem készteti őket ilyen gondolkodásra és nem tanulnak belőle, 

lehetett volna nagyobb környezeti kár is ezen a szakaszon, de nem néznek visszafelé.  

Kérdezi, amit Polgármester úr elmondott, elfogadható-e a Zöldendre Csoportnak. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, dehogynem néznek visszafelé, hiszen Képviselő asszony 

említette, hogy 2019-2022 között lett volna alkalmuk változtatni a terveken. Úgy véli, olyan 

pályázatot kellett volna beadni, ami végig van egyeztetve a lakossággal 2018-ban, tehát 

minimum innen indulnak. Nem kell egymásra mutogatni, azért mondta, hogy felelősségük 

van és jogfolytonosok. Nincs olyan, hogy méricskélnek, kinek van felelőssége és kinek nincs, 

mindannyiuknak van felelőssége, ez egyértelmű. Az a kérdés, milyen tanulságokat vonnak le, 
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és tudnak-e tanulni belőle, és a jelenlegi helyzetben a lakossági kérésből a lehető legtöbbet 

meg tudják-e oldani, nem veszélyeztetve azt, hogy a Város költségvetését felborítják. 

Kiemeli, 1,3 milliárd Ft-ot egészen biztos nem tudnak kifizetni, de 300 millió Ft-ot sem 

tudnak kapásból elővenni. A kérdések, illetve a tegnap este Facebook-ra felkerült kérdés 

kapcsán is – még hivatalosan nem kapott semmit erről, miszerint nincs érvényes útügyi 

engedély erre a szakaszra, ez nem igaz -, megadja a szót Kosztek Gabriella projektfelelősnek, 

aki az előző önkormányzati ciklusban is a projekt felelőse volt. 

 

Kosztek Gabriella projektfelelős: elmondja, hogy ma voltak a Kormányhivatal 

Közlekedésfelügyeleti Főosztályán, mivel kaptak egy lakossági bejelentést a 11-es főút, a 

Dunakanyar körút és a János utcai szakaszra vonatkozóan, és emiatt kijöttek a helyszínre 

ellenőrizni. A mai napra beszélték meg - Polgármester úr és a műszaki ellenőr is jelen volt -, 

hogy bemutatják a projektet, videófelvételt készítettek az érintett szakaszról és felvettek egy 

jegyzőkönyvet a megállapításokról. Ezt követően kapnak majd egy határozatot arról, hogyan 

ítéli meg ezt az útszakaszt a Közlekedésfelügyeleti Főosztály, engedélyköteles-e. Nem 

engedélyköteles útszakaszként épült, viszont a bejelentő ezt kifogásolta, hogy ez egy 

engedélyköteles szakasz lenne. Jelzi, a honlapon azért fordul elő, hogy némelyik tervlapnak 

nem ugyanaz a dátuma, mert a két közbeszerzés során rengeteg olyan kérdés érkezett az 

ajánlattevőktől, ami igényelte a terv javítását, kiegészítését és ezért új tervlapok készültek. 

Ezek úgymond műszaki jellegű hibák voltak a tervben, ezek kerültek javításra és ezért nem 

egyezik meg a dátum. Szerinte a harmadik kérdés megválaszolása nem őt érinti. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: világosan és újra elmondja, a jelenlegi kötöttpályán mozgó 

pályázat alapján nem lehet megváltoztatni a nyomvonalat. Nem volt arra mód és lehetőség 

2019-2023 között, hogy megváltoztassák a nyomvonalat. Akkor lehet megváltoztatni, ha az 

egész pályázatot elengedték volna, nem kérik és visszaadják az előző önkormányzati 

ciklusban megítélt pályázati összeget, aztán újra megnézik a nyomvonalat, újra kezdik az 

engedélyek beszerzését, ez volt a lehetőség. Az elnyert pályázatban világosan benne van, 

hogy 2023. december 31-ig el kell számolni a pályázattal, tehát nemcsak meg kell építeni. 

Ezért készítették el az előzetes közbeszerzési eljárást, hogy egy világos és átlátható összeget 

lássanak, hogy valójában mennyi pénzre lenne szükség a pályázat megvalósítására. Ezt 

közösen döntötték el és írták ki a feltételes közbeszerzési eljárást. Ennek alapján derült ki, 

hogy mennyi pályázati pluszpénzt kell igényelniük a támogatótól. Beadták a pályázati plusz 

támogatást és megkapták az igényelt összeget. Ez azért történt, mert mindannyian úgy 

gondolják, hogy az előnyök és a hátrányok mérlegelésénél az „előnyök” serpenyőjében több 

van. Világosan látniuk kell, hogy ez alapján hozták meg mindannyian a döntésüket. Ennek 

van következménye, van olyan, hogy a hátrányokat el kell szenvedniük. Most az a feladatuk, 

hogy a hátrányokból a lehető legtöbbet orvosolják, de lesz, amit nem tudnak a jelen pályázati 

keretek között. Ezt egyértelműen ki kell mondani, viszont hosszú távon, a Duna korzótól az 

Anna utca végéig biztonságosan el tudnak menni az Izbégi Általános Iskolába és Óvodába, a 

belvárosi iskolákba, a HÉV-állomásig el tudnak menni a patakparton a domborzati 

viszonyokat is kikerülve. Ez maguknak, a szentendreieknek készül, a pályázat is erre van 

felfűzve, a pályázat keretében még egy szakaszon épült kerékpárút, ami nem a patakpart, 

hanem a Pipacs utca. A HÉV-állomástól a Móricz Zsigmond Gimnáziumon keresztül el 

tudnak jutni biztonságosan a Püspökmajori lakótelepre. Ezt is mellé kell tenni, nemcsak a 

patakpartról szól, nemcsak a szűken vett Szegedi utca és Mókus-híd közötti szakaszról szól a 

pályázat, hanem arról, hogy a városrészekből hogyan jutnak el biztonságosan Izbégről a 

lakótelepre, vagy a Püspökmajor lakótelepről a HÉV-állomásra, vagy a Püspökmajor 

lakótelepről a belvárosba, vagy akár Budapestig is, mert a Duna korzótól Budapestig dedikált 

kerékpárút van kiépítve, amit csak a kerékpárosok használhatnak. Az egész projektre kell 
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tekinteni és nem csak egy pici, rövid szakaszt vizsgálni, ezért úgy véli, jól döntöttek, több az 

előnye, mint a hátránya. Ennek megfelelően kéri képviselőtársait, hogy támogassák a pályázat 

befejezését azzal a műszaki tartalommal, ami még nem veszélyezteti a pályázat elszámolását. 

Megadja a szót Helyes Imre képviselő úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: reagál arra a megjegyzésre, hogy az érintett lakosság a patakparton 

nem időben kapott tájékoztatást a munkák megindulásáról. Kiemeli, aki ott él, az tudja és 

emlékezik rá, hogy először konkrétan júniusban, amikor még sehol nem voltak semmiféle 

munkálatok, írásbeli tájékoztatást adtak minden érintett lakosnak, többek között a Lévai 

utcában is. Nagyjából le volt írva, hogy mi fog történni és jelezték, hogy a szakaszonkénti 

megvalósítás előtt külön lakossági fórumokra fog sor kerülni. Ez meg is történt, egyetlen 

olyan sajnálatos dolog volt - ez megint tanulság -, hogy a Mária utca fölötti híd előkészületei, 

munkái megelőzték a lakossági fórumot. Ugyanakkor az összes többi lakossági fórum a 

patakparton mind-mind megelőzte, és ez többek között lehetővé tette azt, hogy a lakosság 

először jobban megismerje, alkalmazkodni tudjon és ki tudja fejezni azt a véleményét, amit 

szeretne. Ez adott lehetőséget többek között arra, hogy a Szegedi utcai szakasz kapcsán 

előjöjjenek olyan vélemények, álláspontok, amelyek aztán oda torkollottak, hogy az 

Önkormányzat továbbvitte ezt a fonalat, a párbeszédet és a lakossági fórum keretében 

meghallgatta a felvetéseket. Ezeknek megfelelően lépett és megkereste az illetékes 

hatóságokat pontos tájékoztatást kérvén arról, hogy milyen változtatási lehetőségek merülnek 

fel. E nyitott párbeszédnek az eredményeképp jutott ide a képviselők elé ez a testületi 

előterjesztés sürgősségi formában azokkal a variációkkal, amik le vannak írva. Úgy gondolja, 

a párbeszéd megvolt, hangsúlyozza, lehetséges, hogy a tervezést megelőzően és a tervezés 

során van igazi értelme a párbeszédnek, és akkor kell ezt végrehajtani, ami abban az időben 

nem történt meg. Ez a nehéz hagyaték rájuk maradt. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi Zakar Ágnes képviselő asszonynak lejárt a hozzászólási ideje, 

de ez a téma van olyan fontos, hogy javasolja, aki elhasználta a hozzászólási idejét, az még 

két percet tudjon beszélni. Kéri a szavazás indítását. 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1013   Száma: 23.10.11/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 16:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 



 31 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pilis Dániel Távol - 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 

elfogadta. Megadja a szót Zakar Ágnes képviselő asszonynak. 

 

Zakar Ágnes képviselő: a műszaki hibáknál történt tervmódosítás kapcsán úgy tudja, hogy a 

SPAR-nál ment volna a kerékpárút, és a Vasúti villasoron megy. Úgy tudja, épp azért történt a 

fakivágás Izbégen, mert ott egy hídépítés lett volna, csak kifutott az időből a tervezés vagy a 

kivitelezés, lehetett volna módosítani. Az EuroVelo kerékpárútnál úgy értékelték, hogy az 

rossz, akkor lehetett volna azt mondani, hogy a tervek ezen és ezen a ponton rosszak. Ha az 

előző Városvezetés nem egyeztetett, ő biztosan egyeztetett volna a lakossággal, de nem volt 

miről, vállal minden felelősséget, azt is, amit nem csinált meg. Hangsúlyozza, ha az előző 

Városvezetés nem egyeztetett, akkor mint képviselő, házról-házra végigmegy, megnézi, hol 

vannak a kritikus pontok, mivel úgy tudja, augusztus 21-én ott volt a mostani képviselő, és ott 

ocsúdtak, hogy nem tudnak ott olyan szélességű utat csinálni, mert úgy néz ki, a tervezés állt a 

Szegedi utcai résznél. Kiemeli, Polgármester úrban ismeri azt a bátorságot, hogy a 

Városvezetés 2019-ben megakadályozott egy EuroVelo kerékpároshidat a szigetre, akkor 

visszamutogatni és bárkit hibáztatni elég furcsa. Ha a tervekben vélelmeztek hibákat - úgy 

gondolja, részletesen áttanulmányozták a terveket, volt rá négy év -, akkor azt kell mondani, 

ezen a szakaszon nem jó, sőt nem tudják vállalni. Érti, amit Polgármester úr elmondott, hogy 

vannak jó részek és rossz részek, csak az a baj, hogy a rossz rész nagyon hibás, ezt érzékelik 

együtt, nem tudja elképzelni, nem lett-e volna rá orvosság. Kérdezi, hogy a 2018-2019. évi 

terveken változtattak-e, hiszen az a SPAR-nál ment volna, és most a Vasúti villasoron megy 

végig. Tudomása szerint a terveken volt változtatás. Úgy véli, a Szegedi utca és a Mókus-híd 

között azért nem történt változtatás, mert nem tudták, hogy problémás szakasz, ez augusztus 

21-én, a lakossági fórumon derült ki. Választ vár, hogyan történt a nyomvonalváltoztatás és 

hogy nem történt meg az a változtatás, aminek most a kárát érzik. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Kosztek Gabriella projektfelelősnek. 

 

Kosztek Gabriella projektfelelős: elmondja, amikor a tervező elkészült a tervekkel és az első 

tervbemutatóját megtartotta még az előző időszak alatt, akkor szembesült a Városvezetés 

azzal, hogy az a nyomvonal, ami előzetesen szerepelt az elképzelésekben, úgy emlékszik, a 
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Római temető utcában lett volna egy teljesen új kerékpárút. A Városvezetés által elvetésre 

került és átterveztették azt a szakaszt. Ez 2019. január-februárban volt vagy 2018. 

decemberében, mert utána nyújtották be engedélyezésre a terveket. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Zakar Ágnes képviselő asszonynak. 

 

Zakar Ágnes képviselő: jelzi, hogy azután az égvilágon semmi változtatást nem tettek. 

Kérdezi, nem lehetett volna tenni? 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Kosztek Gabriella projektfelelősnek. 

 

Kosztek Gabriella projektfelelős: elmondja, az engedélyezési folyamat elindult, nagyon 

hosszú ideig tartott, a híd vízjogi engedélyét 2021. őszén kapták meg. Az engedélyezési 

időszakban azokon már nem lehet semmiféle változás, a nem engedélyköteleseknél minimális 

változások lehettek volna. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Zakar Ágnes képviselő asszonynak. 

 

Zakar Ágnes képviselő: köszöni a választ. Jelzi, hogy hibásan mondta, mert Maholányi 

Gabriella és a Zöldendre Csoport nem áll paritásban egymással. Arra a kérdésre választ 

kapott, amit a Zöldendre kérdezett, hogy útjogi engedély kellett-e volna. Visszajelzést kér a 

civilektől, hogy elfogadható-e, ami miatt voltak a bejárások, levelek, és most döntenek. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, akik most közvetítik ezt a hangot, nincsenek 

felhatalmazva arra, hogy ebből bármit is jóváhagyjanak, hogy ezt mégis meg lehet csinálni, 

vagy ezt akkor mégsem kell megépíteni. Ők közvetítik ezt a petíciót, amit megköszön, de a 

Képviselő-testületnek kell felelősen dönteni arról, amit leírtak, hogy ebből a követelésből, 

kérésből mi az, amit meg tudnak valósítani anélkül, hogy veszélyeztetnék a teljes pályázat 

visszafizetését. Ez egy felelős döntés lesz, nem tudnak minden kérésnek eleget tenni, ezt 

világosan elmondta a Szegedi utcai játszótérnél is, lakossági fórumon is, tegnap is, amikor 

megkapta a petíciót. Megadja a szót Szegedi István képviselő úrnak. 

 

Szegedi István képviselő: jelzi, más nevében nem tud beszélni, de a sajátjában igen. 

Elmondja, ott volt 2018-ban is a Városfejlesztési Bizottságban, ahol ez téma volt, sokáig 

jöttek prezentációkat tartani a tervezők, több száz oldalas pdf-eket kaptak, bogarászták. Akkor 

még aktívan kerékpározott, sose értette, hogy a városrészeket összekötő kerékpárútra mi 

szükség van. A Pipacs utca le lett aszfaltozva, de a Pipacs utcából egyből a Kálvária út 

keskeny járdájára kanyarodik a kerékpárút, a vezetett nyomvonal, utána, a másik felén a 

Pomázi útra kanyarodik ki, ami olyan forgalmat generál, visz le reggelente, hogy a gyermekét 

továbbra sem engedné ki oda kerékpározni. A Pipacs utca aszfaltozásából adódóan ott is 

felgyorsult a forgalom, bár egyirányú lett. Kiemeli, ami miatt akkor ezt az előterjesztést 

támogatni tudta, hogy a Pipacs utca és még jó pár utca aszfaltozva lesz, de korántsem a 

kerékpáros közlekedés révén lesz pozitív hozadéka Szentendrének. Elismeri, hogy nézve a 

prezentációkat és a pdf-eket, nem derült ki, hogy a patakparton milyen változás történik. Most 

is megerősíti, ha most nézik azt az űrszelvényt, útkeresztmetszetet stb., egész addig ezt nem 

látja egy laikus szem, amíg el nem kezdik építeni. Belátja, itt tévedtek, jobb lett volna 

konkrétabb látványterveket kérni, és sokkal inkább ütemekre, részekre osztva áttekinteni 

egyenként a kivitelezést, nem nagy egészben figyelni rá. Visszatérve a jelenre, a lakossági 

felvetést Kosztek Gabriella hivatalos levélbe foglalva megküldte a Miniszterelnökség részére. 

Szerinte elég egyértelmű a válasz, az a konklúzió, hogy a módosítások végrehajtását nem 
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támogatják. Erre készült egyből előterjesztés, melyben világosan szerepel, bár akarnak hibát 

elhárítani, de a projektet változatlan tartalommal megvalósítják. Van egy következő pontja, 

hogy a projekten kívül a megvalósításhoz nem kapcsolódóan, kénytelenek a többi részt az 

Önkormányzat pénzén, bármi más forrásból megvalósítani. Jelzi, ebből ezt olvassa ki és 

elmondta a saját döntési folyamatát, tartja, hogy továbbra is eszerint döntött. Tehát, amikor 

dönteni kellett, hogy megvalósítják ezt a projektet vagy visszaadják a pénzt, azért döntött a 

megvalósítás mellett, mert Szentendrének hozadéka lesz, de nem a kerékpáros közlekedésnek. 

Biztos többen lesznek, akik kerékpárra ülnek, de ők eddig is használták volna, a gyerekét 

pedig továbbra sem fogja elengedni ezen a nyomvonalon Izbégről a HÉV-állomásra. Viszont 

azt is mondják ki, hogy az útfelújítások a projekt nélkül soha nem valósultak volna meg. El 

kell ismerni, hogy a patakpart része „áldozatul esik” ennek, ezért tulajdonképpen az 

Önkormányzat vállalja a felelősséget, hogy a projekten kívül hajlandó enyhíteni a károkat. 

Ebből ezt látja, ha nem így van, valaki javítsa ki, mert megint eszerint tud dönteni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: felhívja a figyelmet, hogy két határozati javaslat van, az egyik, 

amit Képviselő úr elmondott. A második határozati javaslat 1. pontja úgy szól, hogy a Szegedi 

utca - Mókus-híd közötti szakaszon a meredek rámpa akadálymentes átépítését a jelenlegi 

szélességben valósítják meg. I. és II. variációk vannak, egész biztosan látszik, hogy a pályázat 

keretében a nyomvonalat már nem lehet változtatni, ezért kéri a Képviselő-testületet arra, 

hogy a pályázattól függetlenül kezdjék el a 11-es főút és a Mókus-híd közötti szakaszon egy 

alternatív útvonal vizsgálatát, és a lakossági egyeztetés folyamatának elindítását. Megadja a 

szót Pál Gábor képviselő úrnak. 

 

Pál Gábor képviselő: jelzi, egy másik szempontból szeretné megvilágítani a projektet. Ha jól 

érti, lesz egy szakasz a 11-es főút és a Mókus-híd között, ami nem lesz szélesítve, úgy tudja, 

35 cm-rel kellett volna kiszélesíteni. Fennáll a veszély, hogy egy kerékpáros és egy 

babakocsis elfér-e egymás mellett. Az utóbbi időben sok konfliktus keletkezett a 

kerékpárosok és a gyalogosok között, többek között a Postás strand melletti kerékpárútnál is. 

Attól tart, lesznek még ilyen konfliktusok, például a töltésen, a Bükkös-patak mellett. 

Kérdezi, ezt a problémát hogyan lehet kiküszöbölni a jövőben? 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, az eddig meglévő út szélesítése a 11-es főút és a 

Szegedi utca között már megvalósult. Ahol a munkák még nem kezdődtek meg, az a Szegedi 

utcai híd és a Mókus-híd közötti szakasz, ahol történne a felújítás, szélesítés, de nem 

mindenhol, mert van, ahol megfelelő szélességű jelen pillanatban is az út, csak új 

aszfaltréteget kapna. A Szegedi utcai játszótértől a Mókus-híd irányába a legszűkebb az út, itt 

került volna összesen 70 cm szélesítésre, tehát mind a jobb, mind a baloldalon 35-35 cm lett 

volna szélesebb az út, illetve meg kell, hogy épüljön az ominózus rámpa a hídról lefelé, ami 

az akadálymentesítést megvalósítja. E szakasz sorsáról beszélnek most, a Mókus-hídtól 

tovább, a Mária utcai hídig nem történik változás, ott az eredeti tervekben sem volt szélesítés, 

átépítés, mert megfelelő az út szélessége, hiszen autók, gyalogosok és kerékpárosok is 

használják ezt az utat. Megadja a szót Szabados András képviselő úrnak. 

 

Szabados András képviselő: érdeklődik, van-e arra lehetőség, hogy megkérdezik a petíciót 

gyűjtő képviselőt, hogy állást foglaljon Polgármester úr által elmondott javaslat kapcsán. Ez 

nagyban befolyásolná a döntésüket. Kérhetnek-e a szavazás előtt egy percnyi időt, hogy 

megfontolhassák közös álláspontjukat. 
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Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, amikor személyesen betekintésre megkapta a 800 aláírást, 

akkor világosan elmondták, hogy nem tudnak nyilatkozni arról, hogy a rámpa épüljön vagy ne 

épüljön, a szélesítés legyen vagy ne legyen. Arra kaptak felhatalmazást, hogy a petícióban 

megfogalmazott célokat átadják a 800 aláírással megtámogatva. Nem tudnak egyszemélyben 

dönteni arról, hogy a hallottak alapján mégiscsak tudják támogatni bármelyik variációt. Ezt 

nekik kell eldönteni felelősen, és fel kell vállalniuk a döntésüket. Kéri képviselőtársait, 

nyugodtan olvassák el, hogy mi volt odaírva, a 800 aláírást arra tudták összeszedni, amit 

felolvasott Maholányi Gabriella, arra kaptak felhatalmazást, hogy a Szegedi utcai hídtól a 

Mókus-hídig semmi ne változzon. A rámpaépítés kapcsán nem tudnak nyilatkozni, a 

Képviselő-testületnek kell felelősen végiggondolni, hogy ezt a változtatást az Önkormányzat 

felvállalja-e, erről kell felelősen dönteni. Megadja a szót Drávucz Zsolt képviselő úrnak. 

 

Drávucz Zsolt képviselő: a Pipacs utcaiak nevében megköszöni a fejlesztést, hogy 

aszfaltozott lett az utca, ez 20 éves problémát oldott meg, a port nyelték folyamatosan. Nem 

lesz gyorsabb a forgalom, amennyiben megmarad az egyirányúsítás. Jelzi, leginkább 

jogértelmezési problémái vannak, nem jogász, de olvasni tud. Jegyző úr állásfoglalását kéri a 

minisztériumi levél kapcsán. Szerinte egyértelmű a mondat, miszerint „támogatási 

szempontból a projekt műszaki tartalmának változását, elmaradó és/vagy egy szakaszának új 

nyomvonalon való kivitelezése a projekt műszaki tartalmát oly módon csökkenti, vagy 

változtatja meg, ami a projekt támogathatóságának vizsgálatát is szükségessé teszi”. 

Mindenféle környezetvédelmi szemponttól eltekintve, illetve az izbégi faírtások borzalmát 

nem fokozva kérdezi, van-e lehetőségük, opciójuk valóban választani, mert szerinte itt 

egyértelműen az szerepel, ha egy elmaradó szakaszról beszélnek, az is a projekt műszaki 

tartalmát oly módon csökkenti, vagy változtatja meg, hogy a projekt támogatásának 

vizsgálatát szükségessé teszi. Tehát kockára teszik azt, hogy visszakérik-e a pénzt, 

gyakorlatilag 1,3 milliárd Ft sorsát teszik kockára vagy sem. Ebben kéri Jegyző úr 

véleményét, mert addig nem tud érdemben erről szavazni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót dr. Schramm Gábor jegyző úrnak. 

 

dr. Schramm Gábor jegyző: felhívja a figyelmet, 700 millió Ft sorsáról beszélnek, ez az 

elsődleges szempont. Aki ezt a 700 millió Ft-ot veszélyezteti, az később más jogi 

következtetések levonására alkalmas módon jár el. Úgy véli, a kapott válasz kettős, az egyik 

olyan dologra ad választ, hogy mi lenne, ha átvinnék az útvonalat a másik oldalra. Erre 

válaszolja, hogy erről szó sem lehet, de ebben egyet is értenek Aljegyző asszonnyal. Aki azt 

képviseli, hogy lépjék meg, az szavazzon névvel arról, hogy a Város adjon vissza 700 millió 

Ft-ot és büntetéseket, egyebeket, plusz ennek a közbeszerzési vonzatát. „A másik oldalra 

viszem át és terveztetem” dologra mondja a levél, hogy ez abszolút kizárt. Utána a levél 

általánosságban beszél és átvált a második kérdésre, amikor azt mondja, ha a műszaki 

tartalmat drasztikusan csökkentik általánosságban vagy a közbeszerzés beltartalmát 

megváltoztatják, amiről szó sem lehet, mert ez egy uniós, kiemelt projekt. Vizsgálat, 

ellenőrzés lesz, le kell zárni a pénzügyi elszámolást, és akkor bajba kerülhetnek. Ezért mondja 

azt Polgármester úr - a maximumig ment el -, annyit lehet ebben kedvezni, hogy nem 

megváltoztatják, csak leemelnek egy szűkebb körű projektmegvalósítási tartalmat azért, hogy 

a környezetvédelem érdekében ne sértsenek többletérdekeket, de a többit muszáj 

maradéktalanul megcsinálni. Ha nem csinálják, ennek súlyos következményei lesznek, úgy 

fogalmazott ma a vezetőségi ülésen, hogy ezt a mérkőzést már 2018-ban lejátszották, csak 

nem került adásba. Az más, hogy jó volt-e, politikailag nem akar hozzászólni, azonban ez a 

mérkőzés lejátszódott, most került adásba, és nekik ezt a projektet meg kell valósítani. 
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Kiemeli, Polgármester úr az egyetlen pici „kibúvót” találta meg, amikor azt mondta, arra van 

lehetőségük, hogy bizonyos elemeket, amelyek bizonyos szempontból sértik Szentendre 

lakosságának érdekeit, azokat finomítva és elhagyva, de a projekt egészét még csak véletlenül 

sem érintve, valósítják azt meg, ennél többet tenni nem lehet. 

 

 

Laárné Szaniszló Éva képviselő elhagyja az üléstermet, a jelenlévő képviselők száma 13 fő. 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Drávucz Zsolt képviselő úrnak. 

 

Drávucz Zsolt képviselő: jelzi, ha jól értelmezi, a projekt oly módon csökkenti, az nem 

ugyanazt jelenti, ha egy rész kvázi kimarad, tehát úgy döntenek, hogy ott egy szakaszon nem 

valósítják meg, nem történhet az, hogy akkor ők úgy értelmezik, hogy akkor csökkenti a 

projekt tartalmát. Itt van, hogy csökkenti vagy változtatja, akkor nem változtatják, de 

csökkentik ebben az esetben. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót dr. Schramm Gábor jegyző úrnak. 

 

dr. Schramm Gábor jegyző: elmondja, kizárni azt nem lehet, hogy valaki ezt úgy értelmezi 

majd a projekt lezárásakor, hogy ez egy tartalmi csökkentés volt, de ezt kevéssé tartja 

életszerűnek, hogy egy ilyen típusú engedmény esetén ebben egy olyan visszafizetési 

kötelezettség álljon be, amit elvben nem lehet kizárni. Ez a maximum, a veszélyt nem tudja 

kizárni. Jegyzőként nem tudja azt mondani, hogy az elszámoláskor ezt biztos jó néven fogják 

venni, de úgy gondolja, ez a módosítás beágyazható. Fontos dolog, hogy a közbeszerzés 

szempontjából - amire direkt mondja, nem ad választ, mert nem jogosult közbeszerzési jogi 

dologban nyilatkozni - meg tudják oldani a bizonyos játéktéren belül, hogy a közbeszerzési 

szerződéshez hozzá kelljen-e nyúlni.  

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Szabados András képviselő úrnak. 

 

Szabados András képviselő: az előző gondolathoz hozzáteszi, arra van-e lehetőség, hogy 

valamilyen módon véleményt fogalmazzanak meg, akár írásban a petíció készítői, összeadják 

ezeket a maximálisan tolerálható változtatásokat a projektben, és erre kapnának egy írásos 

választ. Erről a határozatról akár egy rendkívüli képviselő-testületi ülésen szavazhatnának. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, 800 polgárt megkérdezni arról, hogy a rámpa 

megépíthető-e és ehhez hozzájárulnak-e, és még meg is lehessen valósítani, erre már nincs 

idő. Most kell dönteni, hiszen december 31-ig el kell számolni. Ez azt jelenti, október 31-ig 

fizikálisan be kell fejezni a munkákat. A kivitelező nem tudja teljesíteni, hogy október 31-ig 

befejezi a munkálatokat. A minisztériumi levélben világosan benne van, ha október 31-ig nem 

fejezik be fizikálisan a munkát és nem tudnak elszámolni, akkor visszakérik a „babaruhát” 

teljes egészében. Az 1,3 milliárd Ft lesz, és nem a 700 millió Ft, ez egészen biztos, tehát ez 

most sajnos már nem opció. Megadja a szót Szegedi István képviselő úrnak. 

 

Szegedi István képviselő: a határozati javaslatok kapcsán kérdez. Az I. határozati javaslat 

szerint a projekt változatlan tartalommal megvalósul, tehát megépül a folyásirány szerinti 

jobb parton a kerékpárút, és a 3. pontban azt mondják, hogy a baloldalon megtervezik, és 

esetleg megépítik az utat, tehát lesz a jobboldalon és a baloldalon is egy kerékpárút. A II. 

határozati javaslatban pedig megpróbálják kivenni a jobboldalról a kerékpárutat. Itt nincs 
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leírva, hogy változatlan formában, hanem az, hogy a Szegedi utca és a Művész tér között, és a 

rámpa, de viszont a többi tartalomról nincs szó. Kéri, hogy ezt tisztázzák. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, az I. határozati javaslat arról szól, hogy a 800 aláírással 

megtámogatott kérés ellenére, a terveknek megfelelően megépül a rámpa, az út kiszélesítése 

és természetesen az aszfaltburkolat csere. Az első variációban benne van az is, hogy ettől 

függetlenül elkezdik vizsgálni annak lehetőségét, hogy a folyásirány szerinti baloldalon, a 11-

es főúttól a Mókus-hídig bezárólag milyen alternatív útvonalat lehetne felállítani. Ugyanis a 

pályázatnak van egy fenntartási időszaka, akkor van lehetőség módosítani az útvonalat, és ha 

eddig le tudják egyeztetni az ottélőkkel, tudnak terveket készíteni és meg tudják építeni a 

másik oldalt az alternatív útvonalat, akkor át lehet terelni a másik oldalra a kerékpáros 

forgalmat a 11-es főút és a Mókus-híd között. A II. határozati javaslatban az szerepel, hogy a 

projektet nem veszélyeztetve, csökkentett műszaki tartalmat valósítanak meg a Szegedi utcai 

híd és a Mókus-híd között. Az akadálymentes rámpát megcsinálják, a 2x35 cm szélesítést, és 

az aszfaltburkolat cseréjét nem. A II. határozati javaslatban is benne van az alternatív útvonal 

tervezése. Tehát az alternatív útvonal tervezése mindkét variációban szerepel, az I. határozati 

javaslatban a jelenlegi tervek szerinti műszaki tartalom megvalósítása történik a Szegedi utcai 

és a Mókus-híd közötti szakaszon, míg a II. határozati javaslatban csak az akadálymentes 

rámpa épül meg. Ügyrendben megadja a szót Magyar Judit alpolgármester asszonynak. 

 

Magyar Judit alpolgármester: ügyrendben kéri, hogy a szavazás előtt pár perc szünetet 

tartsanak. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazásra bocsátja az ügyrendi javaslatot, hogy a vita lezárása 

után, amikor már nincs hozzászólás, 5 perc szünetet tartanak. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1014   Száma: 23.10.11/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 92.31 80.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 7.69 6.67 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 
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Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Szegedi István Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 

     

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület az ügyrendi 

javaslatot elfogadta. A tárgyalás lezárása után 5 perc szünetet tartanak és utána történik meg a 

szavazás. Megadja a szót Pál Gábor képviselő úrnak. 

 

Pál Gábor képviselő: úgy gondolja, hogy összességében a városi összekötő 

kerékpárútfejlesztés, ha csak a belvárost nézi, megtérülő és jó beruházás mindannak ellenére 

is, hogy korábban valóban elmaradtak a megfelelő közösségi egyeztetések. Meg kell nézni, 

hogy a belvárosi szakaszon, a Bükkös-part hogyan újult meg. Úgy véli, nagyon jó munkát 

végeztek, hamarosan átadják a Bükkös-part teljes szakaszát a szentendrei polgároknak és a 

forgalomnak. Szentendre egyik legtragikusabb állapotú utcája volt a Bükkös-part, annak is 

örülne, kicsit ironikusan fogalmazva, hogy az alternatív nyomvonal ötlet a Tiszteletes utcára 

és a Fulco deák utcára is átterjedne, mert akkor azok is megújulnának. Az előző 

hozzászólásához rímel, hogy érzékenyítő táblákat kér, hogy a vegyes használatú utakon minél 

kevesebb kerékpáros-gyalogos konfliktus legyen. Főleg a kerékpárosok ne menjenek túl 

gyorsan, javasolja, hogy a kerékpárút minden szakaszára figyelem felhívó táblákat 

helyezzenek ki. Úgy tudja, a Kossuth Lajos utca, Duna korzó közötti patakmenti töltésen 

napelemes közvilágítás is lesz, jelenleg esténként koromsötét van azon a szakaszon. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, a pályázat megvalósításában benne van, hogy mind 

útburkolati jelekkel, mind kiegészítő tájékoztató táblákkal jelzik, hogy ez egy vegyes 

használatú út. Itt kell számítani babakocsira, sétáló emberekre, kerékpárosra és autós 

közlekedésre is. Bízik benne, hogy ennek lesz hatása. Ügyrendben megadja a szót Szegedi 

István képviselő úrnak. 

 

Szegedi István képviselő: ügyrendben javasol egy III. határozati javaslatot is, hogy a projekt 

változatlan tartalommal valósuljon meg. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, a III. határozati javaslatban nincs alternatív útvonal. Megadja 

a szót Kiss Károlyné képviselő asszonynak. 
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Kiss Károlyné képviselő: elmondja, hogy bizottsági ülésen is jelezte Pál Gábor képviselő 

úrnak és fényképet is készített, hogy a Piac területén a rámpák nem jó helyre vannak téve és a 

víz is megáll, piaci napon ne álljanak az árusok vízben. Söprögetik a vizet ugyanúgy, mint a 

régi területen. Úgy hallotta, meg fogják oldani, de múlt szombaton egy mozgáskorlátozott 

bácsinak is segíteni kellett, hogy be tudjon menni a bioboltba. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, a műszaki átadás-átvétel most kezdődött el, a műszaki 

ellenőr tudja a jelzéseket, és a kivitelező ezeket javítja is, a rámpát is és a vízzel kapcsolatos 

problémákat is. Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén 5 perc technikai szünetet rendel el. 

 

 

17.30 órától – 17.46 óráig technikai szünet. 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: felhívja a figyelmet, azért, hogy mindenki számára egyértelmű 

legyen, mindhárom határozati javaslatot felolvassa. Szegedi István képviselő úr javaslatára 

van egy III. határozati javaslat is. Ismerteti az I. határozati javaslatot: 

„Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „tárgyú projekt megvalósítása során 

felmerült lakossági kéréseket és annak a projektet érintő költségvetési hatásait mérlegelve úgy 

dönt, hogy  

1. a projektet változatlan tartalommal valósítja meg. 

2. felkéri a Polgármestert, hogy az 1. pont szerint döntésről tájékoztassa a kivitelezőt. 

3. felkéri a Polgármestert, hogy a VEKOP-5.3.2-15-2016-00010 projekt azonosítószámú, 

„Városi intézmények-HÉV kerékpáros összekötése I.” című projekt megvalósításához 

nem kapcsolódó, attól elkülönült forrásból a Bükkös patak folyás szerinti bal oldalán 

új gyalog- és kerékpáros nyomvonal kialakításának megvalósíthatósága tárgyában 

műszaki és környezet/természetvédelmi vizsgálat lefolytatásának előkészítését kezdje 

meg és a tervezési és előkészítési költségek ismeretében készítsen előterjesztést a 

Képviselő-testület részére.”  

 

A II. határozati javaslatot ismerteti: 

 

„Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Városi intézmények-HÉV 

kerékpáros összekötése I.” tárgyú projekt megvalósítása során felmerült lakossági kéréseket 

és annak a projektet érintő költségvetési hatásait mérlegelve úgy dönt, hogy  

1. a Szegedi utca - Művész tér /Mókus-híd/ közötti szakaszon a meredek rámpa 

akadálymentes átépítését a jelenlegi szélességben valósítja meg; 

2. felkéri a Polgármestert, hogy az 1. pontban foglalt döntésről tájékoztassa a kivitelezőt; 

3. felkéri a Polgármestert, hogy a VEKOP-5.3.2-15-2016-00010 projekt azonosítószámú, 

„Városi intézmények-HÉV kerékpáros összekötése I.” című projekt megvalósításához 

nem kapcsolódó, attól elkülönült forrásból a Bükkös patak folyás szerinti bal oldalán 

új gyalog- és kerékpáros nyomvonal kialakításának megvalósíthatósága tárgyában 

műszaki és környezet/természetvédelmi vizsgálat lefolytatásának előkészítését kezdje 

meg és a tervezési és előkészítési költségek ismeretében készítsen előterjesztést a 

Képviselő-testület részére.” 
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A III. határozati javaslatot ismerteti: 

 

„Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Városi intézmények-HÉV 

kerékpáros összekötése I.” tárgyú projekt megvalósítása során felmerült lakossági kéréseket 

és annak a projektet érintő költségvetési hatásait mérlegelve úgy dönt, hogy a projektet 

változatlan tartalommal valósítja meg. Felkéri a Polgármestert, hogy a döntésről tájékoztassa 

a kivitelezőt.” 

 

Felhívja a figyelmet, hogy az I. határozati javaslatban, nagyon leegyszerűsítve, arról 

döntenek, hogy változatlan tartalom valósul meg és elkezdődik egy alternatív útvonal 

vizsgálata. A II. határozati javaslatban a Szegedi utcai híd és a Mókus-híd közötti szakaszon 

csökkentett műszaki tartalom kerül megvalósításra, akadálymentes rámpa kerül kivitelezésre, 

több nem, továbbá elindul az alternatív útvonal vizsgálata. A III. határozati javaslatban az 

eredeti műszaki tartalom valósul meg, és nincs alternatív vizsgálat a folyásirány szerinti másik 

oldalon. 

  

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1015   Száma: 23.10.11/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 15.38 13.33 

Nem 3 23.08 20.00 

Tartózkodik 8 61.54 53.34 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Drávucz Zsolt Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Nem - 

Szegedi István Nem - 

Zakar Ágnes Nem - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Fülöp Zsolt Tart. - 

Helyes Imre Mihály Tart. - 

Hernádi Krisztina Nóra Tart. - 
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Kiss Károly Andrásné Tart. - 

Lang András Tart. - 

Magyar Judit Tart. - 

Szűcs Katalin Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elutasította. Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot, miszerint csökkentett 

műszaki tartalom és plusz vizsgálat is indul a patakpart másik oldalát érintően a gyalog- és 

kerékpárút megvalósíthatóságát illetően. A december 31. az eredeti projekt határideje, a 

hármas pontnak az előkészítése, hogy készítsenek előterjesztést, hogy elindítják és ennek a 

folyamatban kb. mik lesznek a költségei, erről külön dönt a Képviselő-testület. Az a lényeg, 

hogy elindítják az alternatív útvonal tervezését. Kéri a szavazás indítását, jelzi, támogatja a II. 

határozati javaslatot. 
 
 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1016   Száma: 23.10.11/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 69.23 60.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 4 30.77 26.67 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Drávucz Zsolt Tart. - 

Lang András Tart. - 
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Szegedi István Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta. Szavazásra bocsátja a III. határozati javaslatot, mely az eredeti 

tartalomról szól és nincs plusz hatásvizsgálat. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1017   Száma: 23.10.11/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:53  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 15.38 13.33 

Nem 2 15.38 13.33 

Tartózkodik 9 69.24 60.01 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Magyar Judit Igen - 

Szegedi István Igen - 

Pál Gábor Nem - 

Szabados András Nem - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Drávucz Zsolt Tart. - 

Fülöp Zsolt Tart. - 

Helyes Imre Mihály Tart. - 

Hernádi Krisztina Nóra Tart. - 

Kiss Károly Andrásné Tart. - 

Lang András Tart. - 

Szűcs Katalin Tart. - 

Zakar Ágnes Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 
 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elutasította. Az elfogadott határozat pedig a következő:  
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Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

196/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Városi intézmények-HÉV kerékpáros 

összekötése I.” tárgyú projekt megvalósítása során felmerült lakossági kéréseket és annak a 

projektet érintő költségvetési hatásait mérlegelve úgy dönt, hogy  

4. a Szegedi utca - Művész tér /Mókus-híd/ közötti szakaszon a meredek rámpa 

akadálymentes átépítését a jelenlegi szélességben valósítja meg; 

5. felkéri a Polgármestert, hogy az 1. pontban foglalt döntésről tájékoztassa a kivitelezőt; 

6. felkéri a Polgármestert, hogy a VEKOP-5.3.2-15-2016-00010 projekt azonosítószámú, 

„Városi intézmények-HÉV kerékpáros összekötése I.” című projekt megvalósításához 

nem kapcsolódó, attól elkülönült forrásból a Bükkös patak folyás szerinti bal oldalán 

új gyalog- és kerékpáros nyomvonal kialakításának megvalósíthatósága tárgyában 

műszaki és környezet/természetvédelmi vizsgálat lefolytatásának előkészítését kezdje 

meg és a tervezési és előkészítési költségek ismeretében készítsen előterjesztést a 

Képviselő-testület részére. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 1.-2. pont: 2023. november 15.   

      3. pont: 2023. december 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: köszöni képviselőtársai felelős döntését, és köszöni azoknak a 

szentendreieknek az aktív részvételét, akiknek van véleményük a beruházásról. 

 

 

 

9. Előterjesztés a Gondozási Központ Szentendre alapító okiratának módosításáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1018   Száma: 23.10.11/8/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:54  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100.00 86.67 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 
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Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

197/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

 

1. elfogadja a Gondozási Központ Szentendre alapító okiratát módosító okiratot és az 

egységes szerkezetű alapító okiratot a határozat mellékletei szerinti tartalommal; 

2. felkéri a Polgármestert, hogy a Gondozási Központ Szentendre alapító okiratának 

módosítását írja alá a határozat mellékletei szerinti – valamint a Magyar Államkincstár 

által a nyilvántartásba vételi eljárás során esetlegesen kért, érdemi változtatásnak nem 

minősülő módosításra is kiterjedő – tartalommal. 

 

 Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Aljegyző  

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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10. Előterjesztés az általános iskolák felvételi körzethatárai kijelölésének 

véleményezéséről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1019   Száma: 23.10.11/9/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:54  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100.00 86.67 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 
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Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

198/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1. megállapítja, hogy a Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzőjének 

nyilvántartásában Szentendre Városban lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel 

rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába járó gyermekek létszáma 

intézményi bontásban: 

- Szentendrei II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola és Gimnázium: 10 fő 

- Szentendrei Barcsay Jenő Általános Iskola: 9 fő 

- Templomdombi Általános Iskola: 1 fő 

- Cházár András Többcélú Közoktatási Intézmény Bárczi Gusztáv Tagintézménye: 1 fő 

- Pollack Mihály Általános és Zeneiskola-Tahitótfalu: 1 fő 

- Zöldsziget Körzeti Általános Iskola-Szigetmonostor: 1 fő 

 

2. A 2023/2024. évi általános iskolai körzethatárokat a 2024/2025. tanévre vonatkozóan az 

alábbi változtatásokkal fogadja el: 

Az alábbi iskolák felvételi körzetét javasolja kiegészíteni: 

 

-Szentendrei Barcsay Jenő Általános Iskola felvételi körzetébe kerüljön: dr. Dragon Pál 

tér, Verbéna köz, Farkasles utca, Vakond köz, Vihar utca 

 

-Szentendrei II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola és Gimnázium felvételi körzetébe 

kerüljön: Borostyán utca, Deim Pál tér, Kövirózsa utca, Ligeti Erika tér, Matróz utca, 

Podkámen dűlő, Tavirózsa utca, Tölgy utca, Váralja lépcső, Vitorla utca, Állomás tér 

és környéke, Hild lépcső, Tompa utca 

 

-Izbégi Általános Iskola felvételi körzetébe kerüljön: Árvalányhaj utca, Gólya utca, 

Gólyahír utca, Köves lépcső, Parlag utca, Szilvafa utca 

 

3. felkéri a Polgármestert, hogy a Váci Tankerületi Központ tankerületi igazgatóját a 

Képviselő-testület döntéséről értesítse. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2023. október 15. 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Köznevelési és társadalmi kapcsolatok referens 
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11. Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 46/2017. (XII.11.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót Helyes Imre képviselő 

úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: elmondja, 6 évvel ezelőtt született az eredeti önkormányzati rendelet, 

aminek törvényességi felülvizsgálata 6 évbe tellett. Itt jegyzi meg, hogy lesz egy másik 

előterjesztés, amelyik 7 évvel ezelőtti rendelet törvényességi felülvizsgálatáról szól, és 7 év 

után állapították meg a törvénybe ütköző rendelet tényét. Szeretné, ha a törvényességi 

felügyelet kiegyensúlyozottan működne, függetlenül attól, mikor, hogyan született a döntés, 

természetesen respektálják és foglalkoznak vele, csak számára ez olyan helyzet, amit szóvá 

kívánt tenni. A másik dolog, hogy eredetileg a temető rendeletben volt szabályozva a sírjelek 

építészeti jellemzőinek kérdése, nevezetesen, hogy a sírjelek milyen méretűek lehetnek, 

legfőképp a magasság. Ez a törvényességi felügyeleti eljárásban megállapítást nyert, hogy itt 

nem szerepelhet, hanem maximum a SZÉSZ-ben. Tudomása szerint a SZÉSZ-ben jelenleg 

nincs, de ha eddig volt a temető rendeletben, és valószínűsíthetően szükség volt rá, akkor 

javasolja a jövőt illetően, hogy a legközelebbi SZÉSZ-módosításkor ez a bizonyos kérdéskör 

is kerüljön bele a szabályozásba. 

 

 

Magyar Judit alpolgármester asszony elhagyja az üléstermet, a jelenlévő képviselők száma 

12 fő. 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a 

rendelet-tervezetet.  

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1020   Száma: 23.10.11/10/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:57  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 100.00 80.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 
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Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Magyar Judit Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a rendelet-

tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja:  

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testületének 28/2023. (X. 17.) 

önkormányzati rendelete 

a temetőkről és a temetkezésről szóló 46/2017. (XII. 11.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a temetőkről és temetkezésről szóló 

1999. évi XLIII. törvény 41. § (3) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, és az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában, a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában, az egyes centrális 

alárendeltségű szervek feladat- és hatásköréről szóló 1991. évi XX. törvény 18. §-ában 

meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

1. § 

Hatályát veszti a temetőkről és a temetkezésről szóló 46/2017. (XII. 11.) önkormányzati 

rendelet 

a) 10. § (2) bekezdése, 

b) 2. melléklet 1.5. és 1.6. pontja. 
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2. § 

Ez a rendelet 2024. január 1-jén lép hatályba. 

 

 

 

Szentendre, 2023. október 11. 

 

 

 

Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

polgármester        jegyző 

 

 

 

 

 

12. Előterjesztés a 2023. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló 53/2022. (XII.19.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1021   Száma: 23.10.11/11/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:57  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 100.00 80.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 
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Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Magyar Judit Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a rendelet-

tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testületének 29/2023. (X. 17.) 

önkormányzati rendelete 

a 2023. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló 53/2022. (XII. 19.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közszolgálati tisztviselőkről szóló 

2011. évi CXCIX. törvény 93. § (2) bekezdésében és 232. § (3) bekezdésében kapott 

felhatalmazás alapján, a közszolgálati tisztviselők munka-és pihenőidejéről, az igazgatási 

szünetről, a közszolgálati tisztviselőket és a munkáltatót terhelő egyes kötelezettségekről, 

valamint a távmunkavégzésről szóló 30/2012. (III.7.) Korm. rendelet 13-15. §-aiban foglaltak 

figyelembevételével az alábbi rendeletet alkotja: 

1. § 

A 2023. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló 53/2022. (XII. 19.) önkormányzati rendelet 

2. § (1) bekezdés b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

(A Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatalban a 2023. évi igazgatási szünet) 

„b) téli időszakban: 2023. december 20-tól 2024. január 2-ig” 

(tart.) 
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2. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 

Szentendre, 2023. október 11. 

 

 

 

 

Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

polgármester        jegyző 

 

 

 

13. Előterjesztés a közterület-használat rendjének szabályozásáról szóló 25/2016. 

(X.17.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet.  

 
 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1022   Száma: 23.10.11/11/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:58  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 100.00 80.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 
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Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Magyar Judit Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 

     

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a rendelet-

tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja:  

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testületének 30/2023. (X. 17.) 

önkormányzati rendelete 

a közterület-használatának rendjéről szóló 25/2016. (X. 17.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Alaptörvénye 32. cikk (2) bekezdésében biztosított eredeti jogalkotói hatáskörében, az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában és Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva a közterület-használat rendjének szabályozásáról a következőket 

rendeli el: 

1. § 

A közterület-használat rendjének szabályozásáról szóló 25/2016. (X.17.) önkormányzati 

rendelet 1. számú melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 

2. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 

Szentendre, 2023. október 11. 

 

 

 

Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

polgármester        jegyző 

 

 

A rendelet melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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14. Előterjesztés 1+1 programra benyújtott pályázat támogatásáról (Csalogány utca) 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót Helyes Imre képviselő 

úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: elmondja, hogy az előterjesztés a bizottsági üléseken is megvitatásra 

került. Megállapítást nyert, hogy ez egy olyan mértékű útfejlesztés az 1+1 program keretén 

belül, amely bár eléggé jelentős és kereten felüli támogatást is igényel - mármint 50 %-os 

önkormányzati hozzájárulást -, mégis a felújított utcarész méretét, jelentőségét tekintve úgy 

gondolja, érdemes támogatni, még akkor is, ha addicionális forrásból kell megteremteni ennek 

az előterjesztésben is jelzett támogatási összegét. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot. 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1023   Száma: 23.10.11/12/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 17:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 100.00 80.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 
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Lang András Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Magyar Judit Távol - 

Pilis Dániel Távol - 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

199/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

 

1. az 1+1 út- és járdaépítések, felújítások programra benyújtott kérelmet elbírálva a 2023. évi 

1+1 program keret terhére a Csalogány Utca Úttársaság számára a Csalogány utca 

felújítására 14.961.235 Ft fejlesztési forrást biztosít az alábbiak szerint:  

6.959.589 Ft-ot az 1+1 út-, és járdaépítés és egyéb fejlesztési program terhére,  

8.001.646 Ft-ot a 2023. évi fejlesztési céltartalék terhére; 

2. felkéri a Polgármestert az együttműködési megállapodás aláírására; 

3. felkéri a Polgármestert, hogy a döntés költségvetési kihatását a 2023. évi költségvetés soron 

következő módosításakor vezesse át.  

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2023. november 30.  

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Iroda 

pályázati ügyintéző, Pénzügyi Iroda 

 

 

 

 

15. Előterjesztés telekalakítási eljárásról a Vándor utca 9168-9170, 9172-9174, 9176-

9178 helyrajzi számú, Barackos út 6954- 6953/3 helyrajzi számú, Szilfa utca 5890 

helyrajzi számú, Panoráma utca 7192, 7196 helyrajzi számú ingatlanok 

vonatkozásában 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót dr. Schramm Gábor 

jegyző úrnak. 
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dr. Schramm Gábor jegyző: felhívja a figyelmet, hogy a IV. határozati javaslatról nem kell 

szavazni. Alföldiné Petényi Zsuzsanna irodavezető-helyettes asszony majd elmondja, hogy a 

III. határozati javaslatról miért szavaznak, illetve az I. és II. határozati javaslatról most szintén 

nem szavaznak, később újra előterjesztik a Képviselő-testület elé. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Alföldiné Petényi Zsuzsannának, a Városfejlesztési 

és Vagyongazdálkodási Iroda vezetőhelyettesének. 

 

Alföldiné Petényi Zsuzsanna irodavezető-helyettes: elmondja, az előterjesztésben, mind a 

címében, mind a határozati javaslatban van egy 4. pont, ami az előterjesztés kifejtő részében 

nincs. Kéri, úgy tekintsék a képviselők, hogy az előterjesztés negyedik fejezete most nem 

része az előterjesztésnek. A harmadik fejezet, a Szilfa utca kérdésében azért fontos most 

pozitív döntést hozni, mert olyan ingatlan - ahogy az előterjesztésben kifejtésre kerül -, amit 

még valamikor a 2000-es évek elején adott el az Önkormányzat, azonban nem ment 

teljesedésbe a bejegyzés. A térképi változást a Földhivatal bevezette, azonban a tulajdoni 

lapon ez nem jelent meg, mivel a vevő most nem tudta igazolni hitelt érdemlően, hogy a pénz 

befizetésre került akkor, közel húsz évvel ezelőtt. Ezért most újra szerződést kötöttek vele, 

amelyben új értékbecslés alapján megfizetették vele az ingatlan árát. A Földhivatalnál van az 

adás-vételi szerződés bejegyzése a telekrendezéssel egyidejűleg, ehhez kérik ezt a 

nyilatkozatot. Az I. és a II. határozati javaslat kapcsán, mivel a bizottsági üléseken vita volt, 

javasolja, hogy a következő hónapban fussanak neki újra. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Drávucz Zsoltnak, a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság elnökének. 

 

Drávucz Zsolt bizottsági elnök: szintén arról tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság hosszasan megvitatta a telekalakításokat. A 

későbbiekre nézve is szeretné kérni, hogy nem feltétlenül kell nem azonos területeken lévő 

telkeket egy csomagban, egy előterjesztésben taglalni. Hasznos lenne - talán a VKB is 

hamarabb jutott volna egységes álláspontra -, ha ezeket külön-külön előterjesztési pontokban, 

szétbontva tudják megvitatni. Köszöni, hogy Alföldiné Petényi Zsuzsanna irodavezető-

helyettes ezt megfogalmazta, és az egységes bizottsági álláspont kerül napirendre. 

 

 

Magyar Judit alpolgármester asszony megérkezik az ülésterembe, a jelenlévő képviselők 

száma 13 fő. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Szegedi István képviselő úrnak. 

 

Szegedi István képviselő: elmondja, hogy a bizottsági vita a Cseresznyés úti, illetve Vándor 

utcai ingatlanokról szólt. A Cseresznyés út és a Vándor utcai ingatlanok majdhogynem a pilisi 

erdő határában vannak, nem sűrűn beépített területen. Megnézte Szentendre honlapján a 

hirdetések között, valóban Szentendre határában vannak. Jelzi, amíg más a patakparton 

játszott, ő az erdőben kirándult, főleg Szentendrén. Megdöbbentő, hogy a Cseresznyés út felé 

iszonyúan megnőtt a lakosságszám. Mivel üdülőterület, a beépíthetőség 10 %, ezért borzasztó 

nagy telket kell venni, hogy borzasztó nagy házat, úszómedencével tudjanak építeni. Ijesztő, 

hogy múlt héten megjelent az erdő közepén egy toronydaru. A Cseresznyés út ott van, ez 

megint egy nagy telekterület, ráadásul ez a Vízmű szivattyújának a területe, ha e fölé még 

továbbra is épülnek házak, akár Szentendre vízellátása is veszélybe kerülhet. Kiemeli, ezek 

eladását semmiféleképp nem támogatja, álljon parlagon, onnan szép a kilátás. Javasolja a 
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zöldeknek, ezt a részt is kezdjék el figyelni, hogy mi történik, mert szörnyű, ami történik, 

úszómedencés házak tömege. A buszvégállomás gyalog 1,5 km-re van, az autóbusz óránként 

jár, tehát, aki oda fog költözni, biztos nem fog tömegközlekedni, nem egy autót, terepjárót fog 

vásárolni és le fog jönni a 11-es főútra. Ugyanezt el tudja mondani a Vándor utcáról, mint a 

bizottsági ülésen kiderült, ez egy gyümölcsös rész volt, gyönyörű kilátással, turistaút vezet 

rajta. Ha valaki próbált már ott turistaként közlekedni, elmondja, hogy elég nagy lett a 

forgalom, valószínű, nem üdülőként használják azt a környéket sem. Jelzi, hogy nem drága a 

telek, amennyiért árulják, tehát borzasztó sokat lehet költeni fakivágásra és földmunkára. A 

Cseresznyés út legvégén a turistautat valaki elterelte, hogy ne menjen át a kertjén. Évek óta ki 

volt jelölve, de most kezdtek el ott egy építkezést, konkrétan a fél hegyet elbontották és az 

összes, kb. 30-40 fát kiirtották, nem látja senki, mert nem egy Bükkös-part. Fajlagosan több fa 

tűnik el a Cseresznyés úton, mint a belvárosban összesen. A belvárosban a népesség 

sűrűsödik, megakadályozzák, de kifelé nő Szentendre, ezekre a telkekre családok fognak 

költözni, akik nem férnek el a belvárosban, aki nem fér el Szentendrén, az megy tovább. Ezek 

az utolsó zöldövezeti foghíjtelkek Szentendre határában, szép panorámával, és semmiképpen 

nem az értékesítésük mellett kardoskodna. Tudja, hogy ez az előterjesztés nem erről szól, 

tudja, hogy ezt már egyszer megszavazták, de semmiképpen nem könnyítené az értékesítést, 

talán át kellene gondolni a telkek hasznosítását. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Lang András képviselő úrnak. 

 

Lang András képviselő: az elhangzottakra úgy reagál, hogy az építéshatósági jogkörét 

elvették az önkormányzatoktól, 2020. márciusa óta az Önkormányzatnak gyakorlatilag nincs 

beleszólása, hogy mit épít az építtető. Úgy emlékszik, hogy a beépíthetőség nem 10 %, 

legutoljára az volt, hogy a tanyák 40 %, a Covid alatt 30 %, az üdülőövezet 10 %. Tehát csak 

azt akarta megjegyezni, hogy a saját körzetében hihetetlen, hogy mik épülnek. Tavasszal a 

lakossági fórumon a lakók meghívták egy kirándulásra Polgármester úrral együtt, és valóban 

ezeket lehet tapasztalni, amit Szegedi István képviselőtársa elmondott. Nem tudja, hogy 

melyik telek milyen besorolású, de tényleg gigantikus építkezések vannak, több ezer 

négyzetméteres, háromszintes ház a Cseresznyés út tetején épül, mindez infrastrukturálisan és 

egyáltalán nincs megtámogatva. Jönnek majd a problémák, hogy ki vezeti a vizet, a medence, 

a vízhiány, viszont az Önkormányzatnak elvették a jogosultságát, hogy beleszóljon. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Szegedi István képviselő úrnak. 

 

Szegedi István képviselő: elmondja, a jogosultságot valóban elvették, hogy beleszólhassanak, 

ki-mit építsen, de van egy jogosultságuk, most már ez az egyedüli eszközük, hogy nem adják 

el a telket, hogy oda építkezni lehessen. Jelzi, 100-110 millió Ft összeget hozna, 

csatornázatlan a telek, de majd a következő lakossági fórumon meg fog jelenni a tulajdonos, 

hogy szeretne csatornát, új utat, internetet, vizet stb., lentebb esik a víznyomás, ebből is gond 

lesz, tehát többet el fog vinni, mint amit hozni fog. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a III. 

határozati javaslatot. 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1024   Száma: 23.10.11/13/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 18:10  
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Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 69.23 60.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 4 30.77 26.67 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Kiss Károly Andrásné Tart. - 

Szabados András Tart. - 

Zakar Ágnes Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

200/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

 

1. az 5890 hrsz-ú kivett beépítetlen terület megnevezésű ingatlanból 291 m2-t 

telekkiegészítésként az 5889 hrsz-ú ingatlan részére értékesít, az Önkormányzat 

tulajdonában maradó 165 m2 területet kivett, közterület megnevezéssel 

forgalomképtelen vagyonkörbe helyez; 

2. felkéri a Polgármestert a földhivatali eljáráshoz szükséges nyilatkozatok 

megtételére. 
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Felelős: Polgármester 

Határidő: 2023. december 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Iroda 

 

           

16. Előterjesztés a Szentendre Duna korzó 4. (hrsz 1886), és a Bogdányi út 17. (hrsz 

1885) alatti ingatlanok értékesítési árának meghatározásáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót Drávucz Zsoltnak, a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnökének. 

 

Drávucz Zsolt bizottsági elnök: elmondja, hogy a VKB szintén megvitatta a kérdést, 

egyöntetű álláspontra nem tudtak jutni az értékbecslések különbözősége folytán, illetve a 

jelentős különbség folytán a szempontjaik is eléggé eltértek a két ingatlant tekintve. 

Egyöntetűen azt látták, ha értékesítésre bocsátják, akkor nyilván nem mindegy, meddig hever 

gazdátlanul egy épület, az állagromlás is egy szempont, illetve a dunaparti ingatlan a maga 

nemében páratlan, nagyon nehéz összehasonlítani. Értékalapú ingatlanbecslésnél nehéz 

párhuzamba állítani más ingatlanokkal, mert nemcsak a négyzetméter árak számítanak, hanem 

a konkrét elhelyezkedés. Jelzi, nem volt egyöntetű a bizottsági álláspont, nyilván lett egy 

végeredmény, ami alapján javasolják, hogy elfogadásra kerüljön a javaslat, azonban 

tartózkodni szeretne az ingatlan szavazása kapcsán. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1025   Száma: 23.10.11/14/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 18:12  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 8 61.54 53.34 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 5 38.46 33.33 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

Név Voks Frakció 

Fülöp Zsolt Igen - 
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Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Drávucz Zsolt Tart. - 

Kiss Károly Andrásné Tart. - 

Szabados András Tart. - 

Zakar Ágnes Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

201/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy: 

 

1. a Bogdányi út 17. alatti ingatlan pályázati induló árára vonatkozóan elfogadja 

Bakonyváriné Ottmár Tímea értékbecslő által meghatározott 68.000.000.-Ft összeget. 

2. a Duna korzó 4. alatti ingatlanra vonatkozóan elfogadja a Városfejlesztési és 

Vagyongazdálkodási Iroda által javasolt 101.000.000.-Ft induló összeget; 

3. a két ingatlan együttesére az induló értékesítési árat 169.000.000.-Ft összegben 

állapítja meg; 

4. felkéri a Polgármestert, hogy a pályázati eljárást folytassa le, és a pályázat eredményét 

terjessze a Képviselő-testület elé a nyertes ajánlattevő kihirdetésének érdekében. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2024. március 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

 

17. Előterjesztés a szentendrei lokálpatriotizmus erősítéséről szóló 19/2017. (V.15.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: FIDESZ-frakció 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót Szabados András 

képviselő úrnak. 
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Szabados András képviselő: érdeklődik, sikerültek-e a tárgyalások a VOLÁNBUSZ 

képviseletével, amelyek bizonytalanságot hagytak a múltkor. Sikerült-e utánajárni, hogyan 

értelmezi azt a VOLÁNBUSZ, hogy mi számít helyközi és helyi közlekedésnek, kik 

jogosultak igénybe venni a kedvezményeket. Az előterjesztést azért nem ismerteti, mert 

ismerik a tartalmát. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, hogy a VOLÁNBUSZ-tól nem jött válasz, nem ismerik 

még az álláspontjukat. Megadja a szót Szabados András képviselő úrnak. 

 

Szabados András képviselő: jelzi, a Közlekedési Minisztériummal is történt egyúttal 

egyeztetés, nem tudja, nekik volt-e állásfoglalásuk. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, ezt Pilis Dániel alpolgármester úr tudná megválaszolni, 

de úgy tudja, onnan sem jött még válasz. Megadja a szót Pál Gábor képviselő úrnak. 

 

Pál Gábor képviselő: elmondja, a legutóbbi képviselő-testületi ülésen is elhangzott, nem volt 

egyértelmű, hogy a helyi járatokon elfogadják-e a vármegye bérletet, tehát a Szentendrén 

belül közlekedő autóbuszokon. Ez ügyben többeket megkérdezett, és elfogadják, a 

helyijáratokon lehet vármegye bérlettel is utazni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: úgy véli, az előterjesztésben világosan szerepel, hogy milyen 

előnyökkel jár. Novák Andrea pénzügyi irodavezető leírta, hogy 480.480 Ft megtakarítást 

jelent ez a rendelet-módosítás, amit támogat. Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra 

bocsátja a rendelet-tervezetet.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 1026   Száma: 23.10.11/15/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 18:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100.00 86.67 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 
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Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a rendelet-

tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja:  

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testületének 31/2023. (X. 17.) 

önkormányzati rendelete 

a szentendrei lokálpatriotizmus elősegítéséről szóló 19/2017. (V.15.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) 

pontjában és (2) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva, valamint Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (2) bekezdésében kapott 

felhatalmazás alapján a következőket rendeli el: 

1. § 

(1) A szentendrei lokálpatriotizmus erősítéséről szóló 19/2017. (V.15.) önkormányzati 

rendelet 2/A. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(1) A szentendrei állandó lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező pedagógusok, 

pedagógiai asszisztensek és a nevelést-oktatást segítő személyek, a Szentendre Városi Óvodák 

óvodapedagógusai, dajkái, pedagógiai asszisztensei és a nevelést-oktatást segítő személyek és 

a Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde kisgyermeknevelői részére, akik a Szentendre 

Közlekedési Kártya vagy a Pest vármegyebérlet megvásárlásával a helyi tömegközlekedést 

veszik igénybe, a Szentendre Közlekedési Kártya költségét az önkormányzat teljes összegben, 

a Pest Vármegyebérlet költségét pedig a Szentendre Közlekedési Kártya árának erejéig 

megtéríti.” 

(2) A szentendrei lokálpatriotizmus erősítéséről szóló 19/2017. (V.15.) önkormányzati 

rendelet 2/A. §-a a következő (1a) bekezdéssel egészül ki: 

„(1a) A szentendrei állandó lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező tanulók részére, 

akik a Pest vármegyebérlet megvásárlásával a helyi tömegközlekedést veszik igénybe, a Pest 

vármegyebérlet költségét az önkormányzat megtéríti.” 
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(3) A szentendrei lokálpatriotizmus erősítéséről szóló 19/2017. (V.15.) önkormányzati 

rendelet 2/A. § (2) bekezdés c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

( A költség megtérítése érdekében benyújtandó dokumentumok:) 

„c)  Szentendre Közlekedési Kártya vagy Pest vármegyebérlet” 

2. § 

Ez a rendelet 2023. november 1-jén lép hatályba. 

 

Szentendre, 2023. október 11. 

 

 

 

Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

polgármester        jegyző 

 

 

 

18. Tájékoztató a két testületi ülés között eltelt időszak eseményeiről 

(2023. szeptember 11-től – október 6-ig) 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti a tájékoztatót. Megadja a szót Zakar Ágnes képviselő 

asszonynak. 

 

Zakar Ágnes képviselő: elmondja, hogy a huntingtoni út és a nemzetközi kapcsolatok 

beszámolója kapcsán is mindig felmerül a Bükkös-aluljáró képeinek felfestése. Tájékoztatja a 

Képviselő-testületet, hogy 2003-ban saját maga kezdeményezte a festést, akkor az Agytanoda 

festette, utána 2015 körül közösségi munkával, a Móricz Zsigmond Gimnázium tanulóival 

festették, Bádonyi Kinga tanárnő vezetésével. Három év várakozás után megint megszervezte, 

ami nem róla szól, de annyiszor szóba kerül az aluljáró, hogy nagyon büszke rá, mint 

szervező. Örül, hogy a Város is ebből profitál, az utazást még nem tudta megbeszélni a 

tanárnővel, de biztos nagyon jól sikerült és ott szintén valami produkció készült, amiről úgy 

gondolja, lesz cikk is, lehet, hogy a legfrissebb újságban. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, a Szentendre és Vidéke újságban erről nem volt cikk, viszont 

a Város Facebook oldalán többször is, a kiutazás során is volt róla tudósítás. Egyéb kérdés, 

észrevétel nem lévén megállapítja, hogy a tájékoztatót a Képviselő-testület tudomásul vette.  

   

 

 

19. Jelentés a lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti a jelentést. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra 

bocsátja a határozati javaslatot. 
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Szavazás eredménye 

 

 

#: 1027   Száma: 23.10.11/17/0/A/KT 

Ideje: 2023 október 11 18:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100.00 86.67 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 13 100.00 86.67 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   13.33 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Távol - 

Pilis Dániel Távol - 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

202/2023. (X.11.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a lejárt 

határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról szóló jelentést azzal, hogy a(z)  
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I. 

175/2022. (IX.29.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

210/2022. (XI.16.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

36/2023. (II.22.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

62/2023. (III.22.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

100/2023. (V.24.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

110/2023. (V.24.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

120/2023. (VI.21.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

121/2023. (VI.21.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

133/2023. (VI.21.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

141/2023. (VI.21.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

142/2023. (VI.21.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

150/2023. (VII.26.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

155/2023. (IX.7.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

156/2023. (IX.7.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

157/2023. (IX.7.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

159/2023. (IX.7.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

160/2023. (IX.7.) Kt. sz. határozat végrehajtása megtörtént. 

 
II. 

154/2017. (VI.15.) Kt. sz. határozat  végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2024. június 30. 

96/2019. (VI.13.) Kt. sz. határozat    végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2023. december 31. 

137/2021. (V.12.) sz. határozat          végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2024. január 31. 

240/2022. (XII.14.) Kt. sz. határozat végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2024. március 31. 

50/2023. (III.22.) Kt. sz. határozat     végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2024. január 31. 

76/2023. (IV.26.) Kt. sz. határozat     végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2023. november 30. 

109/2023. (V.24.) Kt. sz. határozat     végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2024. március 31. 

127/2023. (VI.21.) Kt. sz. határozat    végrehajtása folyamatban van Új határidő: 2023. december 31. 

 

Felkéri a Jegyzőt, hogy a határozatok végrehajtását kísérje figyelemmel, valamint a 

Polgármestert, hogy a tett intézkedésekről számoljon be. 

 

Felelős: Polgármester, Jegyző 

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Önkormányzati és Ügyfélszolgálati Iroda 

 

 

 

20. Tájékoztató a Városrészi Költségvetés 2024. Program ütemezéséről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti a tájékoztatót. Megadja a szót Helyes Imre képviselő 

úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: elmondja, figyelembe véve az eddigi tapasztalatokat, a megszokott 

ügymenettől kicsit eltérve, már most ősszel elindul a folyamat. A következő évre - a 

Képviselő-testület már egyszer jóváhagyta, de érdemes felidézni -, választókörzetenként 10 

millió Ft fejlesztésre szánt összeg sorsáról fog tudni dönteni a lakosság a folyamat 

eredményeképpen. 
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Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén megállapítja, hogy a 

tájékoztatót a Képviselő-testület tudomásul vette.  

 

 

 

21.      Tájékoztató az Ifjúsági részvételi költségvetésről - 2024 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester  

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti a tájékoztatót. Megadja a szót Lang Andrásnak, a 

Kulturális, Oktatási és Civil Bizottság elnökének.  

 

Lang András bizottsági elnök: elmondja, hogy a bizottsági ülésen hangsúlyozta ennek az 

edukációs jellegét, fontosságát. Szűcs Katalin képviselőtársa pedig úgy fogalmazott, hogy az 

eddigi tapasztalatok alapján nemcsak adukatív, hanem komolyan kézzelfogható és 

megvalósítható jó gondolatok és ötletek merülnek fel ebből a korosztályból, az ifjúság pedig 

megélheti azt, hogy egy ötletük megvalósul. Nagyon örül a kezdeményezésnek, amit 

egyhangúan támogatnak. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, hogy az iskolákkal előzetesen tárgyalva, szintén támogatják 

és örülnek a lehetőségnek. A diákok között is élénk az érdeklődés, kicsit vegyes a 

hozzáállásuk, mert hiszik is, meg nem is, hogy lehetőséget kapnak, hogy 5 millió Ft értékben 

az általuk kitalált, végig vitt, saját maguk között végigszavazott elgondolást tényleg 

megcsinálják. Örülnek annak, hogy figyelnek rájuk és megkérdezik a véleményüket, 

ugyanakkor elkeserítő, hogy a kétség bennük van, hogy nem dolgoznak majd hiába, hanem 

tényleg megvalósul. Úgy véli, nagyon fontos - ahogy a városrészi költségvetésnél is - a 

bizalmi légkör kialakítása, hogy van értelme javaslatot tenni, részt venni a döntéshozatali 

folyamatban, mert tényleg megvalósítják. Ez egy közös érték mindannyiuknak, hogy a 

bizalmi kapcsolatot erősítsék egymás között és megerősítsék a fiataljaik között is. Bízik 

benne, hogy ez egy olyan újabb kezdeményezés a Képviselő-testület részéről, ami 

példamutató nemcsak Szentendrén, hanem az egész országban is. További kérdés, észrevétel 

nem lévén megállapítja, hogy a tájékoztatót a Képviselő-testület tudomásul vette.  

 

 

 

22.      Tájékoztató a Szentendrei Brand Stratégia megvalósításáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester  

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti a tájékoztatót. Megadja a szót Helyes Imre képviselő 

úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: kérdezi, van-e arra lehetőség, hogy a Képviselő-testület, illetve a 

nyilvánosság kapjon egy rövid tájékoztatót a Brand Stratégián belül a városi applikáció 

előkészítésének folyamatáról, illetve alkalmazásának várható időpontjáról. 
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 Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Karas László polgármesteri kabinetvezető úrnak, 

hogy az applikáció jelenlegi állásáról tájékoztassa a Képviselő-testületet. 

 

Karas László kabinetvezető: elmondja, hogy az applikáció elkészítésére vonatkozó projekt 

szeptember 15-én indult, egy beszerzési eljárást követően, amelyről korábban a Képviselő-

testületet tájékoztatták. Most kb. egy hónapnyi munka van mögöttük, ebben elkészült az 

applikáció menürendszerének az okostelefonok képernyőjére való elhelyezése, az első 

látványtervek, hogyan és miképpen fog kinézni. Elkészültek azok az egyeztetések, hogy 

milyen adatbázisok fogják ezt működtetni, és mindazok a modulok, amelyek mint fő célok, 

megjelennek majd az applikációban, azok specifikációi megtörténtek és a programozását 

elkezdte a szerződött fél. Ezek közül a legnagyobb falat – azokat vették legelőre – a 

városkártya kifejlesztése. Ez olyan funkció, amelyben mindenki, aki önkéntesen regisztrál a 

rendszerbe, utána automatikusan híreket kap például arról, hogy a Városi Szolgáltató NZrt-

nek a szelektív hulladékgyűjtői milyen úton mennek körbe, tehát névre szólóan, a saját lakcím 

megadásával lehet ezt az információt begyűjteni. E körben van benne az elfogadóhelyek és a 

különféle szolgáltatók - nemcsak a gasztro szolgáltatókra vonatkozik -, a „Mindenki 

Szentendréjét” átemelték és kínálják a felhasználóknak, hanem minden egyes szolgáltatóval 

most egy adatbázis készül, akik kedvezményt adnak, akik regisztrálnak a városkártya 

programba. A feladat másik oldala, hogy a bizonyos elfogadóhelyek, akik szolgáltatók 

lesznek, azok célcsoportjainak megkeresése, felkérése, szerződések előkészítése a 

városkártyás csomag egyik legnagyobb mutatványa. Emellett van egy nagyobb falat még, a 

Brand Stratégia kapcsán is külön megfogalmazódott, hogy jó lenne egy olyan programkereső, 

amelyik a hihetetlenül gazdag városi programkínálatot áttekinthetővé teszi, és ezáltal 

mindenki kedve és ízlése szerint tud választani. Ennek a programkeresőnek informatikai 

megoldását kitalálták, és ennek megvalósításához egy olyan modult fognak fejleszteni, amely 

a honlapon is elérhető lesz, a szentendre.hu oldalon lesz egy külön programkeresőrész és 

onnan ezeket az információkat automatikusan felszippantja az applikáció. Onnantól kezdve 

különféle szempontok, műfajok, helyszín, dátum szerint stb. is lehet választani. A további 

funkciókban benne vannak például az elektromos jegyvásárlás előkészítése, a menzalemondás 

előkészítése, tehát mindazok, amiket már korábban elmondtak. Az a terv, hogy november 30-

ra készül el az applikáció a teszteléssel, mindennel együtt, és december 1-vel tervezik indítani 

a megfelelő kommunikációs kampánnyal, onnantól mindenki letöltheti és élvezheti ezeket a 

funkciókat. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén megállapítja, hogy a 

tájékoztatót a Képviselő-testület tudomásul vette.  

 

 

 

23.   Tájékoztató a SPAR Projekt előrehaladásáról a 2023. szeptember 6. és 2023. 

október 2. közötti időszakban 

  Előadó: Fülöp Zsolt polgármester  

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti a tájékoztatót. Jelzi, hogy mindannyian nagy örömmel 

látták, hogy a munkálatok elkezdődtek. A leégett roncs eltakarítása jól halad, napról-napra 

látszik, hogy mi és hogyan fog alakulni. Kiemeli, a leégett roncs helyén ideiglenes parkoló 

kerül kialakításra, a volt horgászbolt, illetve a régi üvegvisszaváltó helyén egy 

csapadékvíztároló kerül kialakításra. Elkezdődtek a régészeti munkálatok is folyamatosan, 
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ütemezve. A Ferenczy Múzeumi Centrumnak köszönik, hogy a régészeti kapacitását 

maximálisan erre a feladatra összpontosította, készültek erre, és elkezdték a régészeti feltárást. 

Rögzültek a MOL-al a szerződéses feltételek, tehát a MOL és a SPAR megkötötte a szolgalmi 

jogra vonatkozó szerződéseket. A következő háromoldalú szerződés, amit a SPAR, MOL és 

az Önkormányzat között létrejön, ha ez megvalósult, utána a projekt megy a maga útján. 

Elindítják a MOL-al a fejlesztést, hogy hozzá tudják illeszteni a SPAR-al elindított első 

ütemhez, tehát nemcsak a kivitelezési munkák kezdődnek el, hanem egy újabb tervezési 

szakasz is elindul, hiszen a MOL is belépett, mint fejlesztő a területbe, nem adja el a Vasúti 

villasoron lévő MOL-kútját, hanem szeretné felújítani, fejleszteni. Szentendrén két MOL-kút 

lesz, a 11-es főút melletti volt LUKOIL kutat a mai napon átadták, tegnap még a 

megnyitáshoz szükséges engedélyeket intézték, de most már megnyitották. Felhívja a 

figyelmet, hogy a szentendreieket és a járásban élőket folyamatosan tájékoztatják arról, hogy 

mikor, milyen munkálatok történnek és mikor, hogyan lehet parkolni az adott területen. Kéri a 

szentendreiek türelmét és megértését, hiszen az építési munkálatoknak megfelelően fognak 

változni a parkolási lehetőségek. Folyamatosan vizsgálják az újabb parkolóhelyek kialakítását 

is. Kérdés, észrevétel nem lévén megállapítja, hogy a tájékoztatót a Képviselő-testület 

tudomásul vette.  

 

A következő napirendi pont előtt kéri a zárt ülés feltételeinek a biztosítását. 

 

 

A tanácskozás 18.31 órától - 18.35 óráig zárt ülésen folytatódik, melyről külön jegyzőkönyv 

készül.  

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: 18.36 órakor a nyílt ülést megnyitja, a jelenlévő képviselők száma 

13 fő. 

 

 

 

26.     Egyebek 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Zakar Ágnes képviselő asszonynak. 

 

Zakar Ágnes képviselő: elmondja, mint a Jóléti Bizottság tagja tájékoztat, hogy a Huniko, 

mammográfiát üzemeltető cég fel fog mondani a SZEI-ben. 2015 óta van mammográfia a 

SZEI-ben, ha nem lesz, akkor a Margit Kórházba kell menni. Bízik benne és ismeri Igazgató 

urat, hogy biztos nem hagyja a várost mammográfiai ellátás nélkül. Jelzi, hogy határozott 

idejű szerződésről van szó a Huniko és a SZEI között. A Huniko vezetője azt írta le, hogy a 

havi teljesítését igazolta a SZEI, és ez így ment másfél éven keresztül. Felmerül a kérdés, ha 

igazolta és elismerte a munkájukat, akkor másfél évig hogyan lehet nem fizetni. Pál Gábor 

bizottsági elnök úrtól kapott egy olyan választ, hogy a magánrendelések után valamit kellene 

fizetniük, amit nem fizettek. Nem érti, hogy ez miért nincs megbeszélve. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, hogy ez egy jogvita, a Város, illetve a Rendelőintézet 

érdekét tartják szem előtt, az ellátás nincs veszélyben, erről biztosította Igazgató úr. A 

többiről nem nyilatkozik, nem szeretné a Rendelőintézet pozícióit rontani. Megadja a szót 

Helyes Imre képviselő úrnak. 
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Helyes Imre képviselő: elmondja a nyilvánosság felé, hogy a Bükkös-patak parti kerékpárút, 

11-es főút és Szegedi utca közötti szakaszát, amit aszfaltozásra előkészítettek, péntek délelőtt 

elkezdik aszfaltozni. Ennek következtében a kivitelező részéről volt és van egy kérés, hogy a 

lakosság, miközben az aszfaltozás folyik, és amíg meg nem szilárdul véglegesen, addig 

legyen kedves, ne lépjen az aszfaltra. Ezzel elősegítik azt, hogy az aszfalt hosszú ideig meg 

fogja tartani a minőségét. Egyébként a kivitelező is köszöni azt az együttműködést, amit a 

lakosság részéről tapasztalt, és reméli, az érintett lakosság tiszteletben fogja tartani ezt a 

kérést. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Magyar Judit alpolgármester asszonynak. 

 

Magyar Judit alpolgármester: jelzi, hogy a Pannónia-telepi városrészi költségvetés nyertes 

projektje elkészült, a Menta utca cementstabilizációval megoldott felületburkolása. Ma volt a 

műszaki átadása, nagyon örülnek neki, 2 millió 900 egypárezer forint költségbe került. 

Kiemeli, indul az Ericsson játszótér kerítésének felújítása, egy hét lezárás lesz, október 16-20 

között tervezi a kivitelező, hogy lezárja a játszóteret a biztonság miatt, hogy a gyerekek 

nehogy sérüljenek. Felhívja a figyelmet, hogy lakossági fórumot fognak tartani Polgármester 

úrral és Drávucz Zsolt képviselőtársával, a Villasor közben, a két körzet közötti zebra 

megépítése miatt. 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Drávucz Zsolt képviselő úrnak. 

 

Drávucz Zsolt képviselő: elmondja, hogy a Csabagyöngye utca és a Vasúti villasor közötti 

járdafelújítás, vízelvezetés rendbehozatala szintén a városrészi költségvetés nyertes projektje 

volt, már elkezdték a munkát. Helyes Imre képviselőtársát kiegészítve jelzi, hogy a Bükkös-

patak és a 11-es főút közötti kerékpárút azon szakaszán, ami a Kálvária úttól a Bükköshöz eső 

része, a lakosok egyetértésével és folyamatos bevonásával zajlik a teljes szakasz 

rekonstrukciója oly mértékben, hogy a lakosok hozzájárultak ahhoz, hogy a telkeken belül 

folyik az anyagok és az ezzel dolgozó járművek deponálása. Tehát van olyan része a 

városnak, ahol teljes egyetértéssel és környezeti károk okozásától mentesen tud zajlani, reméli 

így is marad végig ez a folyamat, szurkoljanak ezért. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Lang András képviselő úrnak. 

 

Lang András képviselő: bejelenti, hogy sikeresen megvalósult a városrészi költségvetési 

projekt Felső-Pismányban, a Vadőr utca, a Barackos út, a Patron utca és a Sörét utca komplex 

kereszteződésénél ugyanez a cement megerősítéses módszerrel sikerült stabilizálni az eddig 

sima földutat. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Szabados András képviselő úrnak. 

 

Szabados András képviselő: jelzi, hogy a saját körzetében a Galagonya utca kapott 

cementstabilizációs burkolatot a városrészi költségvetésnek köszönhetően. Ezt nagy dolognak 

tartja, mert olyan terület kapott talán jól használható útburkolati felületet, amely perifériája a 

városnak, várják az átadást. 
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Fülöp Zsolt polgármester: felhívja a figyelmet, hogy még egy nagyobb beruházás zajlik a 

városban, ami a Kálvária út felújítása, szépen haladnak, a Swietelsky profi útépítő cég, 

folyamatos a közlekedés, figyelembe veszik az iskolai, óvodai kezdéseket. Kérik a 

szentendreieket, legyenek türelemmel, illetve picit hamarabb induljanak el, ha autóval 

közlekednek. Biztosan lehetnek abban, hogy nemcsak az út újul meg, hanem az út melletti 

járda és zöldterület jelentős része is. Az is cél, hogy egy-egy útfelújításhoz a zöldterületi 

megújulás is hozzátartozzon.  

Köszönti Szabados Andrást, aki a FIDESZ új frakcióvezetője lett, bízik benne, ahogy eddig is, 

jól együtt tudnak dolgozni.  

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén megköszöni a részvételt, az ülést 18.46 órakor bezárja. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

 polgármester        jegyző 

 

 

 

 


